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PURPOSE: To transmit report which sets forth the results of
captioned investigation as it relates to the 00J character.

RECOMMENDATION: That the enclosed report be reviewed and
approved for transmission to the United States Department of
Justice (USDOJ). '

-

SYNOPSIS: Investigation was predicated upon request from the
USDOJ to enter captioned investigation, being conducted by the
U.S. Park Police (USPP), and to focus FBI efforts on the turning
over of a note found in the office of Vincent W. Foster. Foster
was Deputy White House Counsel to the President, whose body was
found on the evening of 7/20/93 at Fort Marcy, Virginia, which is
U.S. park land. The USPP investigation to date indicates death
was by suicide. On 7/22/93, Foster’s office was searched by
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inquiry;
00: WMFO

Bernard Nussbaum, Chief White House Counsel to the President.
The search was observed by DOJ, FBI, U.S. Secret Service (USsS)
and USPP personnel as agreed by DOJ officials. On 7/26/93,
during an inventory of Foster’s office, a briefcase, previously
searched on 7/22/92, was found to contain 27 torn pieces of
yellow paper. The papers were found by Stephen Neuwirth, an
assistant to Nussbaum who was acting on Nussbaum’s orders to
inventory the office, segregate Foster’s personal affects and
pack them up for his family. The 27 pieces of paper, found at
approximately 4:00 p.m., 7/26/93, were pieced together and
determined to be a listing, in Foster’s handwriting, of problems
he had recently encountered in his job. The note was not turned
over to law enforcement officials until 9:15 p.m., T/ 8/93,
approximately 30 hours after being found. All of those '
interviewed and who had knowledge of this 30-hour delay were
consistent with regard to the delay. Each stated the note was
not immediately turned over due to a need to advise the family
prior to its release and the need.for it to be shown to the
President, ensuring his right to Executive Privilege was
protected as it related to the contents of the note. The family
could not be contacted until 3:00 p.m., 7/27/93, and the
President was not available until 6:00 p.m., 7/27/93. There was
not, according to all interviewed, any attempt or discussion
regarding not providing the note to law enforcement
investigators. Interviews were conducted of each individual
present during the original 7/22/93 search of Foster’s office.
Each advised they had not seen the 27 pieces of torn paper
despite the briefcase having been searched by Nussbaum. All
individuals known to have access to Foster’s office prior to its
being sealed on 7/21/93 were interviewed and admitted being in
the office, but stated they had not seen the 27 pieces of paper
nor had they removed anything from the office. FBI laboratory
examination of the note was essentially negative. U.S. Capitol
Police (USCP) laboratory examination of the note, as requested by
USPP, confirmed the note had been written by Foster. Additional
interviews of individuals alleged to have made comments or heard
comments about the existence of a Foster suicide note were _
interviewed with negative results. : ‘

(Continued - Over)

FOIA # none (URTS 16310) Docld: 70105162 Page 3



Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inquiry:
00: WMFO

DETAILS: On 7/20/93, Vincent Foster, Jr., former Deputy Chief
Counsel to President William Clinton, was found dead at Fort
Marcy, which is on U.S. park land located on the George
Washington Parkway in Virginia. Investigation of Foster’s death
by the USPP preliminarily indicates Foster committed suicide. On
7/22/93, an official search of Foster’s White House office was
conducted under the direction and control of Chief Counsel to the
President Bernard Nussbaum. Pertinent documents relating to
Foster’s death were turned over by Nussbaum to USPP
investigators. This search was conducted in the presence of DOJ
attorneys David Margolis and Roger Adams; USSS Special Agents Don
Flynn and Paul Imbordino; USPP Captain Charles Hume and Detective
Peter Markland; FBI Special Agents Scott Salter and Dennis
Condon; and Nussbaum’s assistants, Stephen Neuwirth, Clifford
Sloan and William Burton.

On 7/26/93, Stephen Neuwirth, an assistant to Nussbaum,
was instructed by Nussbaum to conduct a final inventory of
Foster’s office and pack and turn over to Foster’s family all
personal items found in his White House office. At approximately
4:00 p.m., 7/2@793, Neuwirth found 27 pieces of torn paper
located in a briefcase in Foster’s office. The briefcase had
been searched by Nussbaum on 7/22/93 and allegedly all items had
been removed and nething pertinent to the death investigation was
found. The torn papers found by Neuwirth were turned over to
Nussbaum and were pieced together by Neuwirth and Nussbaum. When
put together, the papers revealed a list of information relating
to Foster’s recent job-related problems. The writing on the note
was recognized by Neuwirth as being Foster’s. It wasn’t until
9:15 p.m., 7/29/93 (30 hours after it was found), that the torn
note was turned over to USPP investigators.

Based on the above facts, Deputy Attorney General
Phillip B. Heymann requested the FBI conduct an independent
investigation to determine the facts relating specifically to the
delay in turning over the above-described torn note to USPP
investigators.
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J) ;
Preliminary Inquiry;
00: WMFO

On 7/29/93, investigation commenced and is set forth in
attached Investigative Summary Report, dated 8/6/93. During the
course of this investigation, the following individuals were
interviewed with regard to the handling of the above-described
torn note:

1. Clifford Sloan, Associate Counsel to the President '

2. Stephen Neuwirth, Associate Counsel to the
President

3. Bernard Nussbaum, Counsel to the President

4. Thomas F. (Mack) McLarty, White House Chief of
Staff

5. Charles William Burton, White House Assistant Chief
of Staff

6. David Gergen, Presidential Media Specialist’

All of these individuals confirmed that the torn note
was found by Neuwirth in Foster’s office in a briefcase which had
previously been searched on 7/22/93. Further, each of the above
individuals, during interview, advised that during telephone
conversations and meetings held on 7/26/93 and 7/27/93, there was
never any conversation regarding not turning the note over to law
enforcement officials. Each individual advised that the delay
was caused by the-epinion of each of these individuals that prior
to turning the note over, Foster’s family and President Clinton
should be advised as to the contents of the note and the fact it
was to be released to investigators. Each of the above
individuals stated that they believed the President had to be
advised of the contents of the note to ensure that he was
satisfied that there was nothing contained in the note which
should not be released as a result of Presidential Executive
Privilege. Each advised that the President was in Chicago at the
time the note was found and was not available to review the note
until 6:00 p.m., 7/27/93, the day after the note was found.
Foster’s wife was outside of the Washington, D.C., area and did
not return until approximately 3:00 p.m., 7/27/93, which was the
earliest possible time she could have been advised of the
contents of the note. Finally, all of the above individuals
concurred that immediately after President Clinton saw the note
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J):;
Preliminary Inquiry:
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at 6:00 p.m. on 7/27/93, the Attorney General was contacted in
order to make arrangements for the note to be turned over to the
USPP. All of the above were consistent in their separate
interviews as to the facts surrounding the finding of the note
and the reasons for the delay in turning over the note.

In addition to the above individuals, the following
were interviewed with regard to their participation in the
original search of Foster’s office on 7/22/93:

l. SA Scott Salter, FBI

2. David Margolis, USDOJ

3. Roger Adams, USDOJ

4. Donald Flynn, USSS

5. Paul Imbordino, USSS

6. SA Dennis Condon, FBI

7. Capt. Charles Hume, USPP
8. Peter Markland, USPP

All of the above confirmed that Nussbaum was observed
to have removed a stack of documents from a briefcase and to then
place against the wall a briefcase that all believed to be empty.
None of the above individuals recall being able to actually see
into the briefcase-when it was opened by Nussbaum; thereby, not
being able to see if anything remained in the briefcase.
Investigation confirmed that the briefcase searched by Nussbaum
on 7/22/93 is the same briefcase in which his assistant,
Neuwirth, found the 27 pieces of torn vyellow paper on 7/26/93.
Assistant Chief of Staff Charles William Burton advised that on
7/22/93 he could see into the briefcase when Nussbaum opened it
up and after the removal of the previously described documents,
he observed that the only things remaining in the briefcase were
a paper clip and what appeared to be a single yellow post-it type
piece of paper. During interview, Neuwirth indicated that
several of the 27 yellow pieces of paper fell out of the
briefcase when he placed it on a pile of material on the
afternoon of 7/26/93. Neuwirth advised that he subsequently
opened the briefcase and found the remaining pieces of the torn
note in the bottom of the briefcase.

(Continued - Over)
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inqulry,
00: WMFO

DAG Heymann was interviewed and confirmed that he and
Attorney General Reno were called to the White House at
approximately 7:00 p.m., 7/27/93. It was at that time he was
advised of the 7/26/93 discovery of the note, the previously
described reasons it had been maintained by the White House
staff, i.e. sensitivity for Foster’s family and the need of the
President to see it, and the fact that the President wanted the
note turned over to the law enforcement investigators.

USPP Investigator Joseph Megby was interviewed and
advised that he was provided the note on 7/27/93 at approx1mate1y
9:15 p.m. He copied the contents of the note on two pieces of
plaln white paper and gave a copy to DAG Heymann who was present
in the White House when he, Megby, arrived. DAG Heymann advised
he provided this.copy to his assistant, David Margolis, who, in
turn, provided it to the FBI.

In addition to the above, James Hamilton, attorney
representing the Foster family, was interviewed. He confirmed
the meeting between himself, Mrs. Foster and the White House
staff on the afternoon of 7/27/93 as well as the purpose of the
meeting as described above. Hamilton stated that during his
meeting with White House personnel on 7/27/93, there was never
any mention or inétcation that the note would not be turned over
to law enforcement officials; only that such would occur after it
was reviewed by the President. Hamilton advised that he would
not make Mrs. Foster available for interview.

David Margolis and Roger Adams, DOJ, were interviewed
and advised that they were present on 7/22/93 when Foster’s
office was searched. Margolis advised it had been agreed on
7/21/93 that law enforcement personnel would conduct the search:
however, on the afternoon of 7/22/93, Chief White House Counsel
Nussbaum advised the search would be conducted by him while being
observed by law enforcement personnel. Both Margolis and Adams
recall a briefcase being located, the contents being removed and
the case being opened by Nussbaum to ensure nothing remained in
it. Neither Adams nor Margolis could see into the briefcase.

(Continued - Qver)
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inquiry:;
00: WMFO :

SAs Salter and Condon, FBI, and Flynn and Imbordino,
USSS, provided statements consistent with that of Margolis and
Adams. All advised they could not see into the briefcase when it
was opened by Nussbaum on 7/22/93.

FBI laboratory examination of the original note was
conducted for latent fingerprints, chemical and document analysis
with essentially negative results. A smudged unidentifiable palm
print was found on the note. USPP investigators had a
handwriting analysis of the note completed by the USCP
Laboratory, prior to the note being turned over to the FBI, which
confirmed, as a result of comparison with known handwriting, that
the note was written by Foster.

Investigation revealed that Ray Scott of Little Rock,
Arkansas, former Secretary of Health when President Clinton was
Governor of Arkansas, had indicated that "when the contents of
Foster’s suicide note is known,_perhaps we will know more."
Scott reportedly made this statement on 7/21/93, the morning
after the death. He was believed to have received this
information from some high-ranking White House official. Scott
was interviewed and advised he obtained information regarding a
possible suicide note on 7/21/93, the morning after Foster’s
death, during a telephone conversation with Joe and Sue Purvis.
Joe Purvis was identified as a law partner in Hillary Rodman
Clinton’s Little Rock, Arkansas, law firm.

Joe and Sue Purvis were interviewed and advised that
information relating to the possible suicide note had been
obtained as a result of a discussion viewed on the 7/21/93
edition of NBC’s "Today Show." The discussion viewed was between
NBC commentator Bryant Gumble and White House Correspondent James
Miklaszewski. This edition of "Today" was reviewed and confirmed
Purvis’ statement. The Purvises advised that they had neither
talked to anyone in the White House nor had they obtained any
first-hand knowledge regarding a suicide note in the Foster
matter.

(Continued - Over)
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inquiry:;
00: WMFO

Debra Gorham, Foster’s secretary, was interviewed. She
advised that on 7/26/93, she had assisted Neuwirth during the
inventory of Foster’s office. At one point during the day, she
moved the briefcase; however, did not search it. Gorham does
recall seeing something yellow at the bottom of the briefcase,
which she believed was a post-it. Gorham was not present when
the note was found and advised she did not remove anything from
the office. She could not provide any additional information
regarding the note or Foster’s death.

A copy of the USPP’s death investigation report was
obtained and reviewed for additional leads relating to the
finding of the torn note. As a result, the following individuals
were interviewed:

1. Patricia (Patsy) Thomasson, Special Assistant to
the President

2. Maggie Williams, Chief of Staff to Hillary Rodman
Clinton

3. David Watkins, White House Chief of Protocol

Thomasson advised that on 7/20/93, at approximately
10:00 p.m., she was called by David Watkins who was at Foster’s
residence. Watkine instructed Thomasson to go back to the White
House and look around Foster’s office to determine if he had left
a suicide note. Thomasson advised she looked on top of Foster’s
desk and in the center draw, locations she believed would have
been places where a note would be left. She did not find a note,
did not remove anything from the office and remained in the
office with Maggie Williams for about ten minutes.

Maggie Williams advised she entered Foster’s office
with Thomasson and sat on the couch, being too distraught to do
anything else. Thomasson sat at Foster’s desk, according to
Williams. She advised she took nothing out of the office and had
only remained in the office about ten minutes. She did not
observe Thomasson take anything out of the office.
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Memorandum from J. C. Frier to Mr. Potts
Re: Unsub; Vincent W. Foster, Jr.,
Deputy White House Counsel to
the President - Victim;
7/20/93; PPSAKA - Staff Member,
Obstruction of Justice (00J);
Preliminary Inquiry:;
00: WMFO

David Watkins, White House Chief of Protocol was
interviewed and advised that on the evening of 7/20/93, he was
notified of the death of Foster and was dispatched to Foster’s
residence to advise his wife, Lisa Foster. Watkins remained at
the Foster residence throughout the evening, and at some point
Lisa Foster questioned whether or not a suicide note had been
found. Watkins contacted Patsy Thomasson and instructed her to
proceed to the White House and to determine if a suicide note had
been found. He further instructed that Thomasson look in
Foster’s office for a note. He subsequently received a telephone
call from Thomasson advising that she did not find a note, and
the next morning, 7/20/93, he was again advised in a conversation
with Thomasson that she had not found a note or removed anything
from Foster’s office.

Investigation determined that USSS Special Technician
Roger Kammerdeiner attended a neighborhood party on 8/1/93 and
had indicated knowledge of a conversation outside Foster’s office
on 7/21/93 relating to a suicide note. Kammerdeiner, after
contact with USSS officials, was interviewed and advised that he
had been assigned to replacing locks on Foster’s office door in
the White House on 7/21/93. During this activity, he was told by
a uniformed Secret Service guard believed to be Joseph Phillips,
that some FBI Ager®s had been in the office and had removed some
materials. Phillips indicated that was the reason for the office
being so clean. Phillips had been assigned to guard the entrance
to Foster’s Office. Kammerdeiner assumed that among the
materials removed had been a suicide note. He stated he did not
have any other knowledge regarding a suicide note.

Finally, USSS uniformed personnel Joseph Phillips and
James Young were interviewed. Phillips advised that he did not
recall having any conversation with Kammerdeiner relating to a
suicide note, as he was not posted at Foster’s office door when
Kammerdeiner was there to change the locks. He advised that
James Young and he had changed posts and Young was at the door
when Kammerdeiner was at Foster’ office. Young advised he does
not recall any conversation, especially regarding a suicide note,
with Kammerdeiner. Neither Phillips nor Young observed anyone
remove anything from Foster’s office while they were standing

guard.
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
Federal Bureau of Investigation

Copy to: Office of the Deputy Attorney General, U.S. Department of
Justice

Report of: SA SCOTT M. SALTER Office: WMFO

Date: August 9, 1993

Field Office File #: 175B-WF-187743 Bureau File #:

Title: UNSUB;

VINCENT W. FOSTER, JR.;
DEPUTY WHITE HOUSE COUNSEL TO THE PRESIDENT-VICTIM;

7/20/93;
Character: PPSAKA-STAFF MEMBER;
00J
Synopsis: Investigation was predicated upon request from

the USDOJ to enter captioned investgation, being
conducting by UNITED STATES PARK POLICE (USPP), and to
focus FBI efforts on the turning over of a note found in
the office of Vincent W. Foster. Foster was Deputy White
House Counsel to the President, who body was found on the
evening of 7/20/93 at Fort Marcy, Virginia, which is U.S.
park land. The USPP investigation to date indicates
death was by suicide. On 7/22/93, Foster’s office was
searched by Bernard Nussbaum, Chief White House Counsel
to the Presideiic. ~fersonuel for che Department of
Justice (DOJ), Federal Bureau of Investigation, United
States Secret Service (USSS) and USPP were present at but
did not participate in the search; an arrangement
determined by Bernard Nussbaum and agreed to DOJ
officials. On 7/26/93, during an inventory of Foster’s
office, a briefcase, previously searched on 7/22/93, was
found to contain 27 torn pieces of yellow paper. The
papers were found by Steven Neuwirth, an assistant to
Nussbaum who was acting on Nussbaum’s orders to inventory
the office, segregate Foster’s personal affects and pack
them up for his family. The 27 pieces of paper, were
found at approximately 4:00 p.m., 7/26/93, were pieced
together and determined to be a listing, in Foster’s
handwriting, of problems he had recently encountered in
his job. The note was turned over to law enforcement

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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officials t approximately 9:15 p.m. . 7/27/93,
approximately 30 hours after being found. All of those
interviewed who had knowledge of this 30-hour delay were
consistent with regard to the reason for the delay. Each
stated that note was not immediately turned over due to a
need to advise the family prior to its release and the
need for it to be shown to the President, ensuring his
right to Executive Privilege was protected as it related
to the contents of the note. The family could not be ,
contacted until 3:00 p.m., 7/27/93, and the President was
not available until 6:00 p.m., 7/27/93. There was not,
according to all interviewed, any attempt or discussion
regarding not providing the note to law enforcement
investigators. Interviews were conducted of each
individual present during the original 7/22/93 search of
Foster’s office. Each advised they had not seen the 27
pieces of torn paper despite the briefcase having been
searched by Nussbaum. All individuals known to have
access to Foster’s office prior to its being sealed at
10:00 a.m., 7/21/93, were interviewed and admitted being
in the office, but stated they had not seen the 27 pieces
of paper and they had not removed anything from the
office. FBI Laboratory examination of the note was
essentially negative. U.S. Capitol Police (USCP)
laboratory examination of the note, as requested by USPP,
confirmed the note had been written by Foster.

Additional interviews of individuals alleged to have made
comments or heard comments about the existence of a
Foster suicide note were interviewed with negative
results.

2
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DETAILS: On 7/20/93, Vincent Foster, Jr., former Deputy
Chief Counsel to President William Clinton, was found
dead at Fort Marcy, which is on U.S. park land located on
the George Washington Parkway in Virginia. Investigation
of Foster's death by the USPP preliminary indicates
Foster committed suicide. On 7/22/93, an official search
of Foster's White House office was conducted under the
direction and control of Chief Counsel to the President
Bernard Nussbaum. During that search no pertinent
documents relating to Foster's death were found.

On 7/26/93, Steven Neuwirth, as assistant to
Nussbaum, was instructed by Nussbaum to conduct a final
inventory of Foster's office and pack and turn over to
Foster's family all personal items found in his White
House office. At approximately 4:00 p.m., 7/26/93,
Neuwirth found 27 pieces of torn paper located in a
briefcase in Foster's office. The briefcase had been
searched by Nussbaum on 7/22/93 and allegedly all items
had been removed and nothing pertinent to the death
investigation was found. The torn papers found by
Neuwirth were turned over to Nussbaum and were pieced
together by Neuwirth and Nussbaum. When put together,
the papers revealed a list of information relating to
Foster's recent job-related problems. The writing on the
note was recognized by Neuwirth as being Foster's. It
wasn't until 9:15 p.m., 7/27/93 (approximately 30 hours
after it was found), that the torn note was turned over
to USPP investigators.

Based on the above facts, DAG Heymann
requested the FBI conduct an independent investigation to
determine the facts relating specifically to the delay in
turning over the above described torn note tu USFP
Investigators.

On 7/29/93, the investigation commenced with
the interview of Stephen Neuwirth.

(.1
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FD-302 (Rev. 3-10-82)

IR
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

8/3/93

Date of transcription

STEPHEN R. NEUWIRTH, Assistant Counsel, the White
House, Washington, D.C., was advised of the identities of the
interviewing agents and informed of the nature of the interview.
NEUWIRTH provided the following information:

NEUWIRTH advised that he was present on July 22, 1993,
when the items in VINCENT FOSTER’s office were inventoried by
BERNARD NUSSBAUM. NEUWIRTH was aware that the items which were
immediately identifiable as personal items were provided to the
attorney representing the FOSTER family. After July 22, 1993,
NEUWIRTH did not again go to VINCENT FOSTER’s office until
Monday, July 26, 1993.

NEUWIRTH advised that while he was in Arkansas
attending VINCENT FOSTER’s funeral he was asked by BERNARD
NUSSBAUM to conduct a review of the items which were identified
as work files in VINCENT FOSTER’s office. On Monday, July 26,
1993, at approximately 10:00 a.m., NEUWIRTH began the review of
the items in FOSTER’s office. NEUWIRTH was also instructed to
take any remaining personal items and place them in a box to be
provided to the FOSTER family. As NEUWIRTH placed VINCENT
FOSTER’s briefcase in the box of personal items, he turned the
briefcase on its side or upside down and observed several small
pieces or scraps of yellow paper fall out of the briefcase.
NEUWIRTH then reached inside the briefcase and pulled out more
sc s [ yellow paper. He speculated that the pieces of paper
ma, .2.- been stuck down in a corner of the briefcase and
therefore not seen during the July 22, 1993 inventory of FOSTER'’s
office. He recognized these to be in the handwriting of VINCENT
FOSTER and he took the scraps of paper to the conference table
located in BERNARD NUSSBAUM’s office. He observed that the
scraps of paper could be assembled and that they were pieces of a
single sheet of yellow paper which had been torn into pieces. As
he assembled the note, BERNARD NUSSBAUM returned to the office
and was shown the note. The note was unsigned and contained no
date. NEUWIRTH confirmed that the briefcase from which the
scraps were recovered was the same briefcase which BERNARD
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NUSSBAUM reviewed during the inventory of VINCENT FOSTER’s Office
on July 22, 1993.

NEUWIRTH advised that after reading the note, NUSSBAUM
left the office to see if he could find White House Chief of
Staff MACK McCLARTY. NUSSBAUM shortly thereafter returned with
Assistant White House Chief of State BILL BURTON who advised that
McLARTY was in Chicago with the President. NUSSBAUM, BURTON and
NEUWIRTH decided to try to reach McLARTY in Chicago and they did
in fact speak with him (NUSSBAUM, BURTON and NEUWIRTH
participated in the conversation via speaker phone). During that
conversation, McLARTY stated that it was important to notify
VINCENT FOSTER’s family and President CLINTON before anything was
done with the note. There was also a discussion about whether
this note was in fact a suicide note. During their conversation
they also discussed the fact that the note should be turned over
to the law enforcement personnel handling FOSTER’s death
investigation. BURTON questioned whether this unsigned, undated
note constituted a suicide note. NEUWIRTH made the observation
that even if this note did not meet the strict qualifications of
being a suicide note, it was without question relevant to the
investigation and was well within the guidelines of what the
investigators sought. In addition, NEUWIRTH stated that concern
that the U.S. PARK POLICE would leak the note’s contents to the
press was never an issue. NEUWIRTH advised the interviewing
agents that at no time during the conversation was it stated that
the note should not.be turned over to the appropriate
authorities

NEUWIRTH advised that on the evening of Monday, July
26, 1993, the note was secured in the desk or safe within BERNARD
NUSSBAUM’s office. It was decided that the handling of the note
would be discussed on Tuesday morning, July 27, 1993 in a meeting
with McLARTY, DAVID GERGEN, BILL BURTON and NUSSBAUM. NEUWIRTH
was. requested by NUSSBAUM to conduct appropriate legal research
to determine if there were any legal problems associated with
turning the note over to law enforcement individuals.

NEUWIRTH advised that he was aware that LISA FOSTER,
VINCENT FOSTER’s widow, met with BERNARD NUSSBAUM in his
(NUSSBAUM’s) office sometime during the afternoon of Tuesday,
July 27, 1993. NEUWIRTH stated that he was not present at that
meeting.

&
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NEUWIRTH advised that on the evening of July 27, 1993,
a meeting was held between Deputy Attorney General PHILIP
HEYMANN, Attorney General JANET RENO and White House officials
regarding the note (NEUWIRTH was not present at that meeting).
During that meeting, the UNITED STATES PARK POLICE arrived and
took custody of the note.

NEUWIRTH advised that after locating the scraps of
paper which constituted the note in the briefcase he observed
that the only other items in the briefcase were a pen, a single
rubberband and a single blank "post-it" note.
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BERNARD NUSSBAUM, Counsel to the President, the White
House, Washington, D.C., was advised of the identities of the
interviewing agents and informed of the nature of the interview.
NUSSBAUM provided the following information:

NUSSBAUM advised that on Thursday, July 22, 1993, he
conducted an inventory of the contents of VINCENT FOSTER’s office
in the presence of members of the Office of the White House
Counsel, the UNITED STATES PARK POLICE, DEPARTMENT OF JUSTICE
(DOJ), FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION (FBI) and the UNITED
STATES SECRET SERVICE (USSS). During the inventory, NUSSBAUM
removed the files and papers from VINCENT FOSTER’s briefcase and
reviewed those items. After the contents of the briefcase were

=\ removed he picked up the briefcase and placed it against the wall
G%} behind FOSTER'’s desk.

NUSSBAUM advised that on Friday, July 23, 1993, he
departed Washington, D.C. in the morning and travelled to Hope,
Arkansas, where the funeral for VINCENT FOSTER was held. While
in Hope, Arkansas, NUSSBAUM spoke with STEPHEN NEUWIRTH,
Assistant White House Counsel and he assigned NEUWIRTH to review
the work files identified in the previous days inventory, Monday,
July 26, 1993. NUSSBAUM instructed the staff at the Office of
the White House Counsel to take the weekend off and return to
work on Monday, July 26, 1993. NUSSBAUM returned to Washington,
D.C. on the evening of July 2 _.""3. On Saturday, July 24,
1993, NUSSBAUM travelled to : ar* Island, Maine and returned to
Washington, D.C. on the evening of Sunday, July 25, 1993.

NUSSBAUM advised that from the time the inventory of
VINCENT FOSTER’s office was completed on July 22, 1993 until
Monday morning, July 26, 1993, the office remained locked with
N the.only two keys in the possession of NUSSBAUM and VINCENT
é%é FOSTER’s secretary, DEBRA GORHAM. On Monday, July 26, 1993, the
review of work documents in VINCENT FOSTER’s office was began by
STEPHEN NEUWIRTH with periodic assistance from DEBRA GORHAM. At
approximately 4:00 p.m., NUSSBAUM entered his (NUSSBAUM’s) office
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and found STEPHEN NEUWIRTH at the conference table assembling
what appeared to be scraps of yellow paper. At that time,
NEUWIRTH turned to NUSSBAUM and said "Look what I found".
NEUWIRTH went on to explain to NUSSBAUM that as he was packing
items of FOSTER’s personal property in a box, he discovered the
scraps of paper in the bottom of FOSTER’s briefcase. NEUWIRTH
had been in process of placing the briefcase in a box when he
tipped the briefcase over onto its side and several of the scraps
of paper fell out. NEUWIRTH then discovered the rest of the
scraps of paper located at the bottom of the briefcase. Based on
their experience with working with FOSTER, both NEUWIRTH and
NUSSBAUM believed the note to be in VINCENT FOSTER’s handwriting.

NUSSBAUM advised that after assembling the note and
reading its contents he (NUSSBAUM) left his office to go find
White House Chief of Staff MACK McLARTY. NUSSBAUM was told that
McCLARTY was in Chicago with the President and NUSSBAUM then
arranged to speak with McLARTY via telephone. During their
discussion, NUSSBAUM and McLARTY discussed whether the contents
of the note held any legal privilege or executive privilege. It
was determined that several tasks needed to be accomplished
including a research of the legal issues involved in disclosing
the contents of the note, notification of LISA FOSTER, VINCENT
FOSTER’s widow, and notification to President CLINTON. Tt was
learned that LISA FOSTER was to travel from Arkansas to
Washington, D.C. on July 27, 1993 and *hat "resident CLINTON
would be available to be briefed on tlI na*“er at approximately
6:00 p.m. on Tuesday, July 27, 1993.

NUSSBAUM advised that by Tuesday, July 27, 1993, it had
been decided that the note would be turned over after it was
shown to LISA FOSTER and after the matter was presented to
President CLINTON. LISA FOSTER arrived at the White House and
was shown the contents of the note at approximately 5:00 p.m. on
July 27, 1993 and President CLINTON was briefed at approximately
6:00 p.m. on July 27, 1993. President CLINTON directed that the
note be turned over to the appropriate authorities.

NUSSBAUM advised that later on July 27, 1993, Attorney
General JANET RENO and Deputy Attorney General PHILLIP HEYMANN
arrived at the White House and were shown the note. RENO told
NUSSBAUM that the note should be turned over to the UNITED STATES
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PARK POLICE (USPP). The USPP received the note at approximately
9:00 p.m. on July 27, 1993.

NUSSBAUM advised that he was rather surprised that the
note was located in the bottom of a briefcase which he had
believed was empty. He was also puzzled as to why FOSTER would
have placed the note there. NUSSBAUM advised that he had no
reason to question the explanation regarding the note’s discovery
given by STEPHEN NEUWIRTH. NUSSBAUM also stated that the note
was kept in a secure place in NUSSBAUM’s office on the night of
Monday, July 26, 1993.

NUSSBAUM stated that he is aware of no other notes or
messages left by VINCENT FOSTER which would be relevant to the
investigation of his death.

At the conclusion of the interview NUSSBAUM provided to

the interviewing agents the briefcase from FOSTER’S office and
one yellow pad of paper, also taken from FOSTER’S office.
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CHARLES WILLIAM BURTON, also known as BILL BURTON,
Deputy Assistant to the President and Policy and Staff Director
for the Chief of Staff, the White House, Washington, D.C., was
advised of the identities of the interviewing agents and informed
of the nature of the interview. BURTON provided the following
information:

BURTON advised that he was present on Thursday, July
22, 1993, for the inventory of items in the Office of VINCENT
FOSTER. BURTON recalled that FOSTER’s briefcase was emptied by
BERNARD NUSSBAUM and the contents, which consisted of files and
papers, were reviewed by NUSSBAUM. BURTON stated that after
NUSSBAUM removed the papers and files, he observed the briefcase
to be empty with the exception of several paperclips and a single
"post-it" paper located in the bottom of the briefcase.

BURTON advised that during the afternoon of Monday,
July 26, 1993, he was working at his desk when BERNARD NUSSBAUM
requested that BURTON come to NUSSBAUM’s office to see something.
BURTON went to NUSSBAUM’s office with NUSSBAUM and also met
STEPHEN NEUWIRTH. BURTON was shown a note which had been put
together after having been torn into many pieces. BURTON stated
he immediately recognized the handwriting as that of VINCENT
FOSTER. It was explained to BURTON that the items were located
by NEUWIRTH in the bottom of VINCENT FOSTER'’s briefcase.

BURTON advised that after reading the note he U< :BAUM
and NEUWIRTH discussed what steps should be taken next. it was
determined that MACK McLARTY, White House Chief of Staff, should
be notified immediately. BURTON and NUSSBAUM spoke with McLARTY
via telephone and informed McLARTY of the note’s existence and
explained to him the note’s contents. At that time, it was
believed that although the note did not constitute a suicide note
it was clearly relevant to the investigation regarding FOSTER’S
death. However, the note’s contents also raised legal matters and
questions of executive privilege. It was determined that the
legal matters should be researched on the evening of Monday, July
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26, 1993, and that on the following day the note would be turned
over to the appropriate law enforcement agency after President
CLINTON and VINCENT FOSTER’s family were notified of the note’s
existence. BURTON advised the interviewing agents that there was
not an outstanding subpoena which ordered immediate surrender of
the note before the legal research could be conducted. In
addition, while the note was relevant in that it was an
indication of FOSTER’s state of mind, it was not a suicide note.
Therefore there was "not an issue of time pressure" with respect
to the need to turn the note over immediately.

BURTON advised that he is not aware of any other notes
left by FOSTER which would be pertinent to the investigation of
FOSTER’s death.

BURTON advised that it was decided the note would be
turned over to the DEPARTMENT OF JUSTICE after President CLINTON
and VINCENT FOSTER’s family were notified of the note’s
existence. On the evening of July 27, 1993, Attorney General
JANET RENO advised individuals at the White House that the note
should not be turned over to the DEPARTMENT OF JUSTICE, rather it
should be turned over to the UNITED STATES PARK POLICE.

BURTON advised that although he observed BERNARD
NUSSBAUM remove the contents FOSTER’s briefcase of July 22, 1993,
he saw nothing inconsistent with STEPHEN NEUWIRTH'’s story
regarding how the pieces which made up the note were found.
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THOMAS F. (MACK) McLARTY, III, Chief of Staff, the
White House, Washington, D.C., was advised of the identities of
the interviewing agents and informed of the nature of the
interview. MCcLARTY provided the following information:

McLARTY advised that on Monday, July 26, 1993, at
approximately 3:30 to 4:00 p.m. (Central Daylight Savings Time)
he was in Chicago with President CLINTON when he was contacted by
BERNARD NUSSBAUM and informed that a note had been located which
appeared to have been written by VINCENT FOSTER and was relevant
to FOSTER’s death. The contents of the note were explained to
MCLARTY by NUSSBAUM and it was explained to McLARTY that there
were potential legal and executive privilege issues which must be
resolved before the note was disclosed. McLARTY discussed the
matter with DAVID GERGEN, who was also in Chicago and they agreed
that the note must be disclosed to the UNITED STATES PARK POLICE
and they also agreed that LISA FOSTER, VINCENT FOSTER'’s widow,
should also be promptly notified. After discussing this matter
with DAVID GERGEN, MCLARTY called NUSSBAUM back at the White
House and a meeting was scheduled for Tuesday morning (July 27,
1993) to further discuss this matter.

McLARTY advised that on Tuesday, July 27, 1993, a
meeting was held in his (McLARTY’s) office involving BILL BURTON,
DAVID GERGEN, BERNARD NUSSBAUM and McLARTY. At the meeting it
was decided that President CLINTON would be advised of the note’s
existence at the earliest nossible time and that the matter would
be discussed with LISA FOSTER also. At approximately 6:00 p.m.
on July 27, 1993, McLARTY advised President CLINTON of the note’s
existence. At approximately 7:00 p.m. on July 27, 1993, Attorney
General JANET RENO and Deputy Attorney General PHILIP HYMAN
arrived at the White House and were told of the note’s existence.
At that time, RENO advised that the note should be turned over
promptly to UNITED STATES PARK POLICE. McLARTY stated that the
note was in fact turned over to the U.S. PARK POLICE at
approximately 8:30 p.m. to 9:00 p.m.
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DAVID GERGEN, Assistant to the President, the White
House, Washington, D.C., was advised of the identities of the
interviewing agents and informed of the nature of the interview.
GERGEN provided the following information:

GERGEN advised that on Monday, July 26, 1993, he was in
Chicago, Illinois with President CLINTON and White House Chief of
Staff MACK McLARTY. During the afternoon of July 26, 1993,
GERGEN was advised by McLARTY that a note had been located at the
White House by White House Counsel BERNARD NUSSBAUM. GERGEN was
told that the note was written by VINCENT FOSTER and was relevant
to FOSTER’s suicide. GERGEN and McLARTY discussed this issue at
which time GERGEN made clear to McLARTY that the note must be
turned over to the law enforcement agency investigating FOSTER’Ss
death. McLARTY and GERGEN discussed executive privilege and
legal issues involved in releasing the note to the proper
authorities. Because McLARTY and GERGEN were only able to be
told of the contents of the note and did not view the note in
person, a meeting was set for Tuesday, July 27, 1993 at
approximately 10:30 a.m. at the White House which would include
McLARTY, NUSSBAUM and GERGEN, at which time the note could be
viewed and the appropriate decision made regarding the note’s
disposition.

GERGEN advised that on Tuesday, July 27, 1993, sometime
around 10:30 a.m. to 11:00 a.m., ~ ~+ing was held at the White
House between BERNARD NUSSBAUM, L URTON, MACK McLARTY and
GERGEN. It was the unanimous opi...on of the individuals present
for the meeting that the note must be turned over to the
DEPARTMENT OF JUSTICE as soon as possible. At that time, GERGEN
and the others believed the DEPARTMENT OF JUSTICE was the agency
responsible for the investigation of FOSTER’s death. While being
aware that the note must be turned over, GERGEN and the others
also wanted to advise LISA FOSTER, VINCENT FOSTER’s widow, that
the note had been found and they wanted to show her the note.
Arrangements were made to have a meeting with LISA FOSTER at the
earliest possible time on July 27, 1993. It was learned that
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LISA FOSTER was in the process of traveling from Arkansas to
Washington, D.C. on July 27, 1993 and the meeting was scheduled
through LISA FOSTER’s attorney, JAMES HAMILTON, to take place at
approximately 3:00 p.m.

GERGEN advised that the meeting with LISA FOSTER did in
fact take place during the afternoon of July 27, 1993. Also on
July 27, 1993 at approximately 6:00 p.m. the existence of the
note was disclosed to President CLINTON by MACK McLARTY. McLARTY
was told by the President that the note should be turned over to
the appropriate law enforcement agency.

GERGEN advised that at approximately 7:00 p.m. on July
27, 1993, a meeting was held at the White House between Attorney
General JANET RENO, Deputy Attorney General PHIL HEYMANN, BERNARD
NUSSBAUM, MACK McLARTY, BILL BURTON and GERGEN. At that time,
the existence of the note was discussed with the Attorney General
who stated that the note should be turned over to the UNITED
STATES PARK POLICE immediately. RENO questioned the group as to
why the note had not been turned over sooner and she was advised
that the only reason that the note was not turned over sooner was
that it had been decided to notify President CLINTON prior to
turning over the note and that the first opportunity to meet with
President CLINTON occurred at approximately 6:00 p.m. on July 27,
1993. It was explained that the contents of the note had
potential implications regarding executive privilege. 1In
addition it was explained to the Attorney e-->-al that it had
peen decided to meet with LISA FOSTER pr tc the note being
disclosed.

GERGEN advised that at approximately 9:00 p.m. on July
27, 1993, a detective from the UNITED STATES PARK POLICE arrived
at the White House and the note was turned over to him at that
tine.
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JAMES HAMILTON, Attorney, SWIDLER AND BERLIN, telephone
number 202-424-7826, was telephonically contacted and advised of
the identity of the undersigned agent. HAMILTON declined to be
interviewed in person and requested that the interview be
conducted telephonically. HAMILTON provided the following
information:

HAMILTON advised that he had been retained by LISA
FOSTER to represent her in matters following the death of her
husband, VINCENT FOSTER. On Tuesday, July 27, 1993, at
approximately 11:15 a.m., HAMILTON was contacted by BERNARD
NUSSBAUM, White House Counsel, and requested to come to the White
House as soon as possible. He was told by NUSSBAUM that a note
had been found which was relevant to the death of VINCENT FOSTER.

HAMILTON advised that after arriving at the White House
he was told by BERNARD NUSSBAUM that the note was found during
the afternoon of July 26, 1993 by STEPHEN NEUWIRTH. After
discovering the note, which had been torn into pieces, in a
briefcase owned by FOSTER, NEUWIRTH had pieced it together and
observed that it contained information relevant to FOSTER’s
death. HAMILTON wanted to have LISA FOSTER notified of the
note’s existence as quickly as possible and he was able to reach
her at approximately 3:00 p.m. on July 27, 1993. LISA FOSTER
arrived at the White House shortly after 5:00 p.m. on July 27,
139, and tho mote was shown to her. HAMILTON advi -~ - =
interviewing agent that after observing the note, . A .OSTER
stated that the handwriting was indeed that of her husband,
VINCENT FOSTER.

HAMILTON advised that he was aware that the Attorney
General, JANET RENO, was shown the note at the White House at
approximately 7:00 p.m. on July 27, 1993.

HAMILTON advised that in his opinion any delay in
having the note turned over to the UNITES STATES PARK POLICE was

(telephonically)
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due to a desire to have President CLINTON and the FOSTER family
briefed regarding the notes existence prior to having the note
turned over. HAMILTON stated that during his discussions with
White House personnel, executive privilege was an issue however,
HAMILTON declined to provide further information of that matter.

HAMILTON advised that LISA FOSTER was interviewed by

the U.S. PARK POLICE and that she would not be available for
future interviews.
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PHILLIP HEYMANN, Deputy Attorney General, DEPARTMENT OF
JUSTICE, Washington, D.C., was advised of the identities of the
interviewing agents and informed of the nature of the interview.
HEYMANN provided the following information:

HEYMANN advised that on Tuesday, July 27, 1993, he
received a note that stated he was to go with Attorney General
JANET RENO to the White House at approximately 7:00 p.m. on July
27, 1993. A short time after receiving that note, HEYMANN
received a telephone call from BERNARD NUSSBAUM, White House
Counsel. NUSSBAUM explained to HEYMANN that a meeting was to
take place in the office of White House Chief of Staff, MACK
McCLARTY at 7:00 p.m. on July 27, 1993. NUSSBAUM wanted to make
sure that his (HEYMANN’s) presence was requested at the meeting
along with Attorney General RENO.

HEYMANN advised that he and the Attorney General
arrived at the White House at approximately 7:00 p.m. and went
directly to the office of the Chief of Staff. Present in that
office was McLARTY, BERNARD NUSSBAUM, DAVID GERGEN, BILL BURTON,
JANET RENO, and HEYMANN. NUSSBAUM initiated the meeting by
displaying an envelope which contained many scraps of paper which
constituted a single yellow sheet of paper which NUSSBAUM stated
contained a message written by VINCENT FOSTER. NUSSBAUM had
previously assembled “h~ nieres of the note and copied the
message over on another sheet of paper in his (NUSSBAUM’s) own
handwriting. NUSSBAUM proceeded to read the note’s message to
the group. NUSSBAUM then explained that the note had been found
during the afternoon of Monday, July 26, 1993 in a briefcase
belonging to VINCENT FOSTER. Attorney General RENO then told
NUSSBAUM that the note should be turned over right away to the
UNITED STATES PARK POLICE. None of the individuals present
disagreed with the Attorney General. RENO then asked where the
note has been and also asked why the note had not been turned
over to the UNITED STATES PARK POLICE on Monday afternoon, when
it was found. NUSSBAUM explained that the note was held in order
to notify President CLINTON of the note’s existence and to notify

Investigation on 8/2/93 st Washington, D.C. File# WMFO 175B-WF-187743

SA CHARLES K. DORSEY
by SA SCOTT M. SALTER:plj Date dictated 8/3/93

This document contains neif @hlpdinpranian (I RFSEGST 0) b & STGLOS YED PPhgeiggoed to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency. ( 8



FD-302a (Rev. 11-15-83)

WMFQO 175B-WF-187743

Continuation of FD-302 of PHILLIP HEYMANN ,on 8/2/93 , Page

LISA FOSTER, VINCENT FOSTER’s widow. HEYMANN explained to the
interviewing agents that under those circumstances he did not
believe that it was inappropriate that the note was held for as
long as it was.

HEYMANN advised that at the conclusion of the meeting
the UNITED STATES PARK POLICE was contacted and requested to
come take possession of the note. A UNITED STATES PARK POLICE
detective arrived at the White House at approximately 9:00 p.m.
and was met by HEYMANN. HEYMANN accompanied the detective while
he met with NUSSBAUM and received the note. NUSSBAUM again read
the note’s contents aloud for the U.S. PARK POLICE detective and
the detective produced his own handwritten copy of the note’s
message. Prior to leaving the White House, HEYMANN received a
photocopy of the notes made by the PARK POLICE detective.
HEYMANN and the PARK POLICE detective departed the White House at
approximately 9:30 p.m.
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LEONARD JOSEPH MEGBY, JR., Detective, UNITED STATES
PARK POLICE, 1100 Ohio Drive, S.W., Washington, D.C., telephone
number 202-690-5050, was advised of the identity of the
interviewing agent and informed of the nature of the interview.
Detective MEGBY provided the following information:

MEGBY advised that on Tuesday, July 27, 1993, he was
contacted at approximately 8:30 p.m. by UNITED STATES PARK POLICE
Captain CHARLES HUME and directed by HUME to go to the Southwest
Gate of the White House in order to pick-up a note relevant to
the death investigation regarding VINCENT FOSTER. MEGBY arrived
at the White House at approximately 9:00 p.m. and was taken to an
office where he met with BERNARD NUSSBAUM, BILL BURTON, DAVID
GERGEN, MACK McLARTY and PHILLIP HEYMANN. Arriving after the
initial meeting began was an attorney, JAMES HAMILTON. BERNARD
NUSSBAUM explained to MEGBY that a note, relevant to the
investigation regarding the death of VINCENT FOSTER had been
found on Monday, July 26, 1993 by STEPHEN NEUWIRTH, a White House
Attorney. NEUWIRTH found the note while packing a box of
FOSTER’s personal items. The note had been located in the bottom
of an empty briefcase which belong to FOSTER. Upon finding the
note, NEUWIRTH advised NUSSBAUM and NUSSBAUM related this
information via telephone to McLARTY who was in Chicago. MEGBY
was also told that the note had been shown to the FOSTER family
on July 27, 1993 and had also been shown to President CLINTON.

MEGBY took possession of the note and departed the
White House at approximately 9:45 p.m.
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CLIFFORD M. SLOAN, Assistant Counsel, the White House,
Washington, D.C., was advised of the identity of the interviewing
agents and informed of the nature of interview. SLOAN provided
the following information:

SLOAN advised that he first learned of VINCENT FOSTER'’s
death on Tuesday, July 20, 1993 at approximately 11:30 p.m.
SLOAN was aware that FOSTER’s office was secured at approximately
10:00 a.m. on Wednesday, July 21, 1993. SLOAN was present for
the inventory of the contents of VINCENT FOSTER’s office which
occurred on Thursday, July 22, 1993. SLOAN advised the
interviewing agents that he recalled when BERNARD NUSSBAUM
examined the contents of VINCENT FOSTER’s briefcase but could not
recall any specific items which were located in the briefcase.
SLOAN believed that all the items were taken out of the briefcase
however he did not examine the empty briefcase at that time.
SLOAN was asked by the interviewing agents to review the notes he
took during the inventory of July 22, 1993. SLOAN examined his
notes and advised that there was nothing in his notes which is of
any use in providing more details regarding the inventory.

SLOAN advised that he was not aware that a note had
been located until the evening of Tuesday, July 27, 1993. At the
time SLOAN was notified that a note had been located, the note
had already been turned over to the UNITED STATES PARK POLICE.

. JAN advised that he was told that the note was
locateu.. TEPHEN NEUWIRTH having been found when NEUWIRTH
turned VINCENT FOSTER’s briefcase upside down in order to place
it in a box. As the briefcase was turned upside down several
scraps of paper fell out of the briefcase and NEUWIRTH
subsequently located more scraps of paper inside the briefcase.
The scraps of paper were assembled and the message on the note
codild be read.
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SLOAN advised that he was not surprised that the note
was located in the bottom of the briefcase even though the
briefcase had been previously emptied and its contents
inventoried. SLOAN recalled that after the briefcase was emptied
by NUSSBAUM and the contents reviewed, the empty briefcase was
placed on the floor at the spot where he (SLOAN) was standlng
However, SLOAN did not notice if there were any items remaining
in the briefcase because he "did not look after every detail."
SLOAN was not aware of any other notes left by VINCENT FOSTER
which would be relevant to the investigation of FOSTER’s death.
SLOAN was also unaware of any circumstances regarding the

location of the note in question other than the version given by
STEPHEN NEUWIRTH.

FOIA # none (URTS 16310) Docldz70105162 Page 33



rD-302 (Rev. 3-10-82)

-

e

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription

8747953

Special Agent (SA) DONALD A. FLYNN, UNITED STATES
SECRET SERVICE (USSS), the White House, Washington, D.C., was
made aware of the identity of the interviewing agent and to the
nature of interview. FLYNN provided the following information:

FLYNN advised that he was present in VINCENT FOSTER’s
office located in the West Wing of the White House on July 22,
1993, during the inventory of the contents of FOSTER’s office.
FLYNN recalled that the inventory was conducted by White House
Counsel BERNARD NUSSBAUM. FLYNN advised that prior to the
inventory being conducted the room had been secured with the only
key in FLYNN’s possession. FLYNN’s role during the inventory was
to be present as an escort for the individuals from the UNITED
STATES PARK POLICE, the DEPARTMENT OF JUSTICE, and the FEDERAL
BUREAU OF INVESTIGATION.

FLYNN recalled that at one point during the inventory
BERNARD NUSSBAUM removed and reviewed the contents of a briefcase
which was located in VINCENT FOSTER’s office. FLYNN could not
recall any details of this portion of the inventory but was aware
that items were removed from the briefcase and he did not recall
any items being put back into the briefcase. FLYNN could not
recall any other details regarding that portion of the inventory.

FLYNN advised that at the conclusion of the inventory
he provided his key for VT (. ™ FOSTER’s office to BERNARD
NUSSBAUM.

FLYNN advised that he is not aware of any other

information which would be pertinent to VINCENT FOSTER’s death
investigation having been found.

.-
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PAUL IMBORDINO, Special Agent, UNITED STATES SECRET
SERVICE, the White House, was advised of the identity of the
interveiwing agent and informed of the nature of the interview.
IMBORDINO provided the following information:

IMBORDINO advised that he was present in VINCENT
FOSTER’s office on July 22, 1993 when the contents of the office
were inventoried. IMBORDINO stated that he was present in the
office to insure that the visiting officials from the DEPARTMENT
OF JUSTICE, the UNITED STATES PARK POLICE, and the FEDERAL BUREAU
OF INVESTIGATION were properly escorted. IMBORDINO advised that
during the inventory he was required to leave the office on two
occasions to return messages he received on his pager. IMBORDINO
advised that he could provide not specific information regarding
the portion of the inventory during which VINCENT FOSTER’s
briefcase was handled.
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DAVID MARGOLIS, Deputy Assistant Attorney General,
DEPARTMENT OF JUSTICE (DOJ), Washington, D.C., was advised of the
identities of the interviewing agents and informed of the nature
of the interview. MARGOLIS provided the following information:

MARGOLIS advised that he was present for the inventory
of the contents of VINCENT FOSTER’s office which was conducted by
BERNARD NUSSBAUM on July 22, 1993. MARGOLIS stated that all of
the items in the office were reviewed only by BERNARD NUSSBAUM
and members of the Office of the White House Counsel. MARGOLIS
recalled that at one point during the inventory, items were
removed from a briefcase in FOSTER’s office and that the items
removed were reviewed by BERNARD NUSSBAUM. MARGOLIS believed
those items to be papers and files. After reviewing these items,
NUSSBAUM picked up the briefcase which was apparently empty at
that time and placed it against the back wall of FOSTER’s office.
MARGOLIS was not able to observe if there were any other items
remaining in the bottom of the briefcase.

MARGOLIS advised that on July 21, 1993 he understood
that the inventory of FOSTER’S office was to be conducted by both
White House personnel and law enforcement personnel. On July 22,

e 1993, when MARGOLIS arrived at the White House to participate in
2 the inventory, BERNARD NUSSBAUM told him that only White House
personnel would review the items in FOSTER’S office. MARGOLIS
stated that this change in the inventory process was a decision
wade oy NUSTSBAUM.
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ROGER ADAMS, Deputy Assistant Attorney General,
DEPARTMENT OF JUSTICE (DOJ), Washington, D.C., was advised of the
identities of the interviewing agents and informed of the nature
of the interview. ADAMS provided the following information:

ADAMS advised that he was present during the inventory
of items located within VINCENT FOSTER’s office on July 22, 1993.
ADAMS stated that the review of the items was conducted by
BERNARD NUSSBAUM. ADAMS recalled that at one point during the
inventory NUSSBAUM located a briefcase somewhere behind VINCENT
FOSTER’s desk. ADAMS recalled that there was some conversation
concerning whether or not FOSTER carried that briefcase with him
to and from work on a daily basis. NUSSBAUM removed items from
the briefcase, those items consisting primarily of papers and
files and reviewed those items. ADAMS stated that from his
vantage point he was not able to observe whether there were any
items remaining in the bottom of the briefcase after the papers
and files have been removed by NUSSBAUM.
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CHARLES W. HUME, Captain, UNITED STATES PARK POLICE,
1100 Ohio Drive, S.W., Washington, D.C., was advised of the
identity of the interviewing agent and informed of teh nature of
the interview. HUME provided the following information:

HUME advised that he was present on July 22, 1993
during the inventory of VINCENT FOSTER’s office, located at the
West Wing of the White House. HUME stated that the inventory
occurred at 1:15 p.m. HUME stated that the inventory of items
was conducted by White House Counsel BERNARD NUSSBAUM and that he
(HUME) and other law enforcement individuals present were there
only as observers and were not permitted to review the items
which were inventoried.

HUME advised that during the inventory BERNARD NUSSBAUM
removed documents from a briefcase which was in the office and
identified as belonging to FOSTER. HUME believed that when these
items which consisted of files and papers had been taken out of
the briefcase it was believed that the briefcase was empty.

.| After BERNARD NUSSBAUM reviewed the items which were in the
briefcase, HUME recalled that NUSSBAUM picked up the briefcase
looked in it and indicated that the briefcase was empty. HUME
recalled that a short while later during the inventory, NUSSBAUM

picked up the briefcase again and at that time moved it against

the back wall of FOSTER’s office. HUME advised the interviewing
agent that at no time was he able to see the bottom portion
inside the briefcase.
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PETER W. MARKLAND, Detective, UNITED STATES PARK
POLICE, 1100 Ohio Drive, S.W., Washington, D.C., after being
aware of the identity of the interviewing agent and to the nature
of the interview, provided the following information:

MARKLAND advised that he was present of Thursday, July
22, 1993, during the inventory of the contents of VINCENT
FOSTER’s office located at the White House. MARKLAND stated that
the items were reviewed only by White House Counsel BERNARD
NUSSBAUM and that the inventory’s purpose was to identify and set
aside any items in the office which were related to FOSTER’s work
in the Office of the White House Counsel.

MARKLAND advised that he recalled when NUSSBAUM
reviewed the items located in VINCENT FOSTER’s briefcase.
MARKLAND observed NUSSBAUM remove the contents of the briefcase
which included files and other papers and place them on FOSTER'’s
desk. After those items had been reviewed, MARKLAND observed

look inside it and declared that it was empty. MARKLAND then
observed NUSSBAUM close the briefcase and place it against the
back wall of the FOSTER’s office. MARKLAND believed that had
there been scraps of paper lying in the bottom of the briefcase,
they would have been seen and identified by NUSSBAUM at that
time.

6%3\‘ NUSSBAUM pick up the briefcase, open the top of the briefcase,

MARKLAND advised that he has prepared a wcitten rcport
regarding the inventory of FOSTER’s office and an interview of
BERNARD NUSSBAUM.

(telephonically)
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DEBRA L. GORHAM, Secretary, Office of the Counsel to
the President, the White House, Washington, D.C., was advised of
the identities of the interviewing agents and informed of the
nature of the interview. GORHAM provided the following
information:

GORHAM advised that sometime just before midnight on
July 20, 1993, she was contacted at her home via telephone and
advised that VINCENT FOSTER had been found dead of an apparent
suicide. GORHAM arrived at work the next day (Wednesday, July
21, 1993) at approximately 8:30 a.m. Shortly after arriving at
work, GORHAM, who had been VINCENT FOSTER’s secretary, went to
FOSTER’s office and looked inside the office. GORHAM did not
touch any item in FOSTER’s office and was careful in that when
she looked in the office she only stood in the doorway, where it
would be clear to other individuals that at no time did she enter
the office. From her vantage point at the doorway to FOSTER’s
office, GORHAM did not observe anything to be missing from
FOSTER’s desk. GORHAM was aware that BETSY POND, the lead
secretary for the Office of the White House Counsel, had gone
into FOSTER’s office briefly on the morning of July 21, 1993 and
that she did "straighten up" some items on the desk. GORHAM
stated that it was unusual for POND to go into FOSTER’s office
but that she was not aware of any items that were taken out of
FOSTER’s office. GORHAM did not go into FOSTER’s office until
after an inventory had been taken of the items in the office on
~ & ay, July 22, 1993. After that inventory, GORHAM was given

= ! the keys to FOSTER’s office.

GORHAM advised that on Monday, July 26, 1993, she was
assigned to assist STEPHEN NEUWIRTH in the review of items in
FOSTER’s office. GORHAM recalled that at one point, FOSTER'’s
briefcase was "in the way" so she picked it up and placed with a
group of FOSTER'’s personal items which were to be returned to the
FOSTER family. GORHAM stated that it her practice never to look

. in another’s individuals briefcase but that as she picked up the
(E%j\) briefcase she was aware that it was empty with the exception of
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what she believed to be some yellow "post-it" notes. GORHAM was
not certain that these were "post-it" notes but she stated that
whatever it was in the bottom of the briefcase was generally of
the size and color of a "post-it" note. GORHAM stated that the
items that she saw in the bottom of the briefcase may have been

"post-it" notes or it may have been pieces from a sheet of yellow
paper.

i i 48
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DUNCAN W. SELLARS, Chairman, INTERNATIONAL FREEDOM
FOUNDATION, was interviewed by Special Agent (SA) BRADLEY J.
GARRETT. SELLARS advised that his work address 1is 200 G Street,

N.E., Washington, D.C., 20002, phone 202-546-5688 or home number
703-486-9422.

SELLARS stated that on July 21, 1993, he had a
conversation with RAY SCOTT who is a former Arkansas Secretary of
Health when President CLINTON was the Governor of Arkansas.
SELLARS contacted the FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION (FBI)
regarding VINCENT FOSTER. SELLARS stated that SCOTT is a
business associate that he recently met and SCOTT stated during
the conversation on July 21, 1993, that when the contents of
FOSTER’s suicide note is known perhaps "we will know more" about
his death. SCOTT went on to state according to SELLARS that he
(SCOTT) does not know the content of the note. SELLARS stated
that he does not have an address for SCOTT other then he is a
Healthcare Consultant in Little Rock, Arkansas and is close with
HILARY CLINTON but is particularly close with Mrs. CLINTON’s
White House healthcare adviser, BRUCE LINDSEY. 1In addition,
SELLARS stated that SCOTT reported he was friends with CAROL
RASKIN, Deputy Domestic Policy Advisor to the President as well
as CLINTON’s Chief of Staff MACK McLARTY. SELLARS advised that

he has no additional information to provide but will contact the
FBI when he is contacted by SCOTT.
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RAY SCOTT, white male, approximate age 45, was
contacted at his residence, 58 Rainwood, Little Rock, Arkansas,
telephone number (501) 227-7708. SCOTT was advised of the
official identities of the interviewing agents and the nature of
the contact. SCOTT advised as follows:

He is employed as a consultant in the health care
field. His business partner is GEORGE DENISON, who resides in
Bethesda, Maryland. Although he was unable to locate an address
for DENISON he provided a telephone number of (301) 229-5791
after consultlng a personal telephone diary.

SCOTT was a guest at DENISON’s house during July 20-21,
1993, having travelled to the area to further his consulting
business. On July 21, 1993, approximately 8:30am local time,
SCOTT called the thtle Rock Arkansas, residence of JOE and
SUSAN PURVIS, where it was approx1mately 7:30am. The call was
made from the telephone at DENISON’s residence. SCOTT referred
to the Southwestern Bell telephone directory which encompasses
the Little Rock area and provided the PURVIS’s telephone number
as (501) 663=-9242.

SCOTT telephoned the PURVIS’ to offer his condolences
over the death of VINCENT FOSTER. SCOTT advised he knows PURVIS
on a first-name basis, but - t as closely acquainted with
FOSTER. The PURVIS’ had be f* ends with the FOSTER family for
some time, and he especially wanted to console JOE PURVIS.

SUSAN PURVIS answered the telephone and spoke to SCOTT
. concerning FOSTER’s death. SCOTT initially recalled SUSAN PURVIS
i made the comment to SCOTT that, "We understand there is a note"
but.it was not made public. Upon further reflection, SCOTT
advised his best recollection was that SUSAN PURVIS stated, "I
understand there is a note," but it won’t be public for obv1ous
reasons. SCOTT did not questlon how SUSAN PURVIS obtained her
information, but assumed she or her husband had spoken to some of
their friends in Washington, D.C., who mentioned a note related
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to FOSTER’s suicide. Neither JOE nor SUSAN PURVIS were able to
provide any information that would shed light on the reason for

the apparent suicide, and the possible content of the note was
not discussed.

SCOTT continued with his scheduled meetings after the
telephone call ended. He met with former Idaho congressman
McCLURE that morning. Inasmuch as the death of FOSTER was the
news topic at the time, SCOTT did discuss it briefly with
McCLURE. He did not mention the possible existence of a note to
McCLURE.

SCOTT had lunch with DUNCAN SELLARS, and advised he was
amazed the interviewing agents were aware of that fact, and that
the agents were aware he mentioned the possible existence of a
note to SELLARS. SCOTT advised he barely knows SELLARS. He
believed he told SELLARS they might understand more about why
FOSTER took his life when the contents of the note were released.
SCOTT made the statement based his conversation with SUSAN PURVIS
and, probably, his natural assumption a person who committed
suicide would leave a note explaining the feelings or events that
18l to ikE.

Other that SELLARS, SCOTT did not recall mentioning the
possible existence of a note to anyone else that day. He left
Washington, D.C., on a flight to Little Rock that departed at
approximately 7:15pm. SCOTT, along —’ith DHout one hundred other
persons in the health care field, at. .-dec . a function on July 22,
1993, at Arkansas Childrens Hospital in Little Rock, Arkansas.
HILLARY CLINTON was the keynote speaker, and SCOTT had a brief
conversation with her that did not include mention of FOSTER.

SCOTT did not discuss the possible existence of a
suicide note with anyone in Arkansas after his arrival guly 24,
1993. He attended neither the memorial service, nor the
graveside ceremony, held in FOSTER’s memory. Other than SUSAN
PURVIS, no person told him FOSTER left or may have left a note.

In response to his question, the interviewing agents

asked SCOTT to refrain from contacting the PURVIS’, DENISON, or
anyone else concerning their contact with him.
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SUSAN PURVIS, white female, approximate age 40, was
contacted at her residence, 3001 Ozark Street, Little Rock,
Arkansas, telephone number (501) 663-9242. Also present was her
husband, JOE PURVIS. After being advised of the official
identities of the interviewing agents and the nature of the
contact, SUSAN PURVIS advised as follows:

SUSAN PURVIS did have a telephone conversation with RAY
SCOTT on the morning of July 21, 1993, which was the morning
after the death of VINCENT FOSTER. The death of FOSTER was
discussed, but PURVIS categorically denied telling SCOTT she
understood FOSTER left a note which was not being released to the
public. Specifically, she denied using the terminology "We
understand there is a note" or "I understand there is a note"
when she spoke to SCOTT.

PURVIS advised she did think she mentioned there might
be a note which might shed light on the reason for the apparent
suicide of FOSTER. However, PURVIS maintained her mention was
prompted by discussion of the possibility of a note on the Today
television show, combined with her general knowledge that media
reports of other suicide deaths often mention notes of
explanation left by the deceased. PURVIS advised SCOTT
telephoned her during or shortly after the Today Show, which she
and her husband were viewing, and she was probably just trying to
give what little in”~ - on she knew or assumed from the
commentary on the s. . SEOTTS

PURVIS advised no person ever told her there was a note
left by FOSTER that was being withheld from the public or others,
and she did not make that assertion to anyone herself. She later
learned from media reports there was apparently some type of
note, but she is not aware of the contents. She knew of no
reason FOSTER would have taken his life.

PURVIS advised she had no personal knowledge of any
other person with information about the note.
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JOSEPH H. PURVIS, 3001 Ozark Street, Little Rock,
Arkansas, telephone (501) 663-9242, was contacted at his
residence and advised of the official purpose and identities of
the interviewing agents. PURVIS was observed to be a white male
approximately 45 years old. Also present during the interview
was his wife, SUSAN PURVIS. JOSEPH PURVIS advised as follows:

He first learned of the death of VINCENT FOSTER from a
Washington reporter, JIM MIKAVICKI (PHONETIC). PURVIS and
MIKAVICKI became friends within the past year when both had
occasion to stay at the same hotel for two weeks, PURVIS to
assist BILL CLINTON and MIKAVICKI to report on CLINTON’s
activities. PURVIS gestured toward a photograph in the room and
advised it was of his friend, MIKAVICKI. The reporter telephoned
PURVIS at his residence the evening of July 20, 1993, to tell him
of FOSTER’s death. There was no mention of any note left by
FOSTER during that conversation.

No one told PURVIS there was a note either the evening
of July 20, 1993, or in the days that followed. The media did
eventually report FOSTER left a note of some type around the
weekend following FOSTER’s death.

PURVIS advised he and his wife were viewing the Today
show on television the morning of Tuly 21, 1993, to obtain news
pertaining to the death of FC ':IR. The show host, BRYANT GUMBEL,
interviewed MIKAVICKI during ... s.aow and asked MIKAVICKI a
question concerning the existence or content of any note left by
FOSTER. MIKAVICKI seemed startled by the question and paused
before answering that he was unaware of a note, but his previous
experience would lead him to believe the authorities would not
release the contents at that time.

It was during, or shortly after, the Today show that
RAY SCOTT called his residence and spoke to his wife and him
about FOSTER. PURVIS advised he did not tell SCOTT that FOSTER
had left a note.

Investigationon 7/30/93 at LITTLE ROCK, AR File # 72-WF-187908
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Continuation of FD-302 of JOSEPH H. PURVIS , On Tr3 0/93 , Page

Due to MIKAVICKI’s reaction to GUMBEL’s question,
PURVIS wondered if he knew something about a note or some other
detail not disclosed on the program. PURVIS telephoned MIKAVICKI
the same day and asked him why he reacted in the manner
described.

MIKAVICKI advised he and GUMBEL discussed what
MIKAVICKI knew before the show aired, roughly rehearsing the
gquestions and answers that would be exchanged During the
preparation period, GUMBEL asked MIKAVICKI if there was a note
and MIKAVICKI told him he knew of none.

Because of that background, MIKAVICKI was caught off
guard by GUMBEL’s questlon. He told PURVIS he paused before
answering due to surprise, and remembered thinking GUMBEL was
dumb to ask that question when he already knew the answer was no.

FOSTER was known to PURVIS as such an organized person,
PURVIS would have been surprised if he had not left a note
explaining why he chose to end his life.

PURVIS advised he had no information anyone tried to
cover up the existence of the note and no one directed him to
conceal any knowledge or conversation he had concerning a note
left by FOSTER. He had no knowledge concerning why FOSTER may
have committed suicide.
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Oon August 2, 1993, a video tape containing a segment of
the NATIONAL BROADCAST COMPANY (NBC) "TODAY SHOW" for July 21,
1993, was reviewed by PATRICK J. FORAN. The segment reveals
BRYANT GUMBEL, the "TODAY SHOW" host, interviewing NBC White
House reporter JIM MIKLASZEWSKI regarding the alleged suicide of
Presidential Counsel VINCENT FOSTER. During this interview
GUMBEL asks MIKLASZEWSKI why police investigators have not
released any suicide note that was found. MIKLASZEWSKI advises
that, from his prior experience, in covering police beats, such
notes are not released until some time after the family is
notified.
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on 8/3/93, Special Agent (SA) DAN BRADLEY, C-5, who was
in the office of Assistant Special Agent in Charge (ASAC) DONALD
THOMPSON, provided SA CHARLES K. DORSEY with the following
information:

on 7/31/93, SA BRADLEY held a party at his residence
that was attended by several individuals including his cousin's
husband, ROGER KAMMERDINER. KAMMERDINER is employed as an
electrical technician by the UNITED STATES SECRET SERVICE (USSS)
with his current assignment being at the WHITE HOUSE. During the
course of the evening, KAMMERDINER related that he had been in
the WHITE HOUSE office of VINCENT FOSTER subsequent to his death
and prior to the presence of law enforcement. At this time an
unknown individual, also present in FOSTER's office, had
indicated the presence of " a second letter", allegedly involving
FOSTER's death.

SA BRADLEY will interview KAMMERDINER on 8/3/93 in
order to obtain more details related to this incident.

FOIA # none (URTS 16310) Docld: 70105162 Page 49
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ROGER KAMMERDEINER, Physical Security Specialist,
UNITED STATES SECRET SERVICE, 1709 New York Avenue, N.W.,
Washington, D.C., was advised of the identities of the
interviewing agents and the nature of the interview. Also
present for the interview was UNITED STATES SECRET SERVICE
Special Agent DONALD FLYNN. KAMMERDEINER provided the following
information:

KAMMERDEINER advised that on July 21, 1993, sometime
shortly after 5:00 p.m., he was assigned to go to the Office of
VINCENT FOSTER located in the West Wing of the White House in
order to do a survey regarding having a lock installed on the
door to FOSTER’s office. While at that location, KAMMERDEINER had
a brief conversation with a UNITED STATES SECRET SERVICE officer
(KAMMERDEINER could not recall that individual’s name) who was
assigned to secure FOSTER’s office. During the conversation,
KAMMERDEINER mentioned to the SECRET SERVICE guard that FOSTER’s
office "looked clean". KAMMERDEINER advised the interviewing
agents that he based that remark on the fact that he had seen
FOSTER’s office on a previous occasion during the course of his
official business and at that time the office appeared to be not
as neat as on this occasion. KAMMERDEINER recalled that the
SECRET SERVICE guard responded by stating that the FBI had been
at the office and they had taken things out of the office.
KAMMERDEINER advised the interviewing agents that he now knows
that the FBI 3diu ..ot take any items from FOSTER’s office and
believed that he simply had not understood what the SECRET
SERVICE guard had said or that the SECRET SERVICE guard was
mistaken in his statement.

KAMMERDEINER stated that while at FOSTER’s office he
remained within the doorway and never fully entered FOSTER’s
office.

Investigation on 8/5/93 &t Washington, D.C. File# WMFO 175B-WF-187743

SA BRADLEY J. GARRETT
by SA SCOTT M. SALTER:plij Date dictated 8/5/93
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JOSEPH H. PHILLIPS was telephonically contacted and
advised of the identity of the interviewing agent and of the
nature of the interview. PHILLIPS provided the following
information:

PHILLIPS advised that he is currently employed by the
UNITED STATES SECRET SERVICE (USSS) as a uniformed office at the
White House. On July 21, 1993, PHILLIPS was on duty in the West
Wing of the White House, standing guard at various posts
including the second floor office of VINCENT FOSTER. PHILLIPS
recalled seeing two (2) USSS technical employees walking towards
FOSTER’s office at approximately 5:00 p.m., however, he stated
that at that time his post had been on the first floor of the
West Wing at Post ECHO 1. PHILLIPS believed that one (1) of
these two (2) individuals had been (FNU) WILLS and he did not
know the other employee’s name but he stated that it could have
been ROGER (LNU). PHILLIPS concluded by advising that his fellow
officer during this shift was JIMMY YOUNG who would have most
likely been standing at the door of FOSTER’s office when the USSS
technical people were present.

YOUNG advised that during the time he stood guard at
FOSTER’s office, nothing was removed from the office.

(telephonically)
Investigation on 8/8/93 st Woodbridge, Virginia Fie# WMFO 175B-WF-187743
by SA CHARLES K. DORSEY:plij Date dictated 8/9/93
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JAMES YOUNG, Officer, UNITED STATES SECRET SERVICE
(Usss), was advised of the identity of the interviewing agent and
informed of the nature of the interview.

YOUNG advised that on July 21, 1993, he was assigned to
stand guard at the Office of VINCENT FOSTER from approximately
4:30 p.m. to 5:15 p.m. During that time YOUNG did not have a
conversation with any USSS technical personnel. YOUNG was
relieved from that post by JOSEPH PHILLIPS, who stood guard at
the post until approximately 6:30 p.m.

YOUNG advised that while he was standing guard at
FOSTER’s office, nothing was removed from the office.

Investigation on 8/9/93 s Washington, D.C. File# WMFO 175B-WF-187743

by _SA SCOTT M. SALTER:plij Date dictated 8 /9 /93

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
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MARGARET A. WILLIAMS, Chief of State for the First
Lady, the White House, Washington, D.C., was advised of the
identities of the interviewing agents and informed of the nature
of the interview. WILLIAMS provided the following information:

WILLIAMS advised that on the evening of July 20, 1993,
she was at home when at approximately 9:30 p.m., she received a
telephone call from First Lady HILLARY CLINTON who told her that
VINCENT FOSTER was dead of an apparent suicide. After being
notified, WILLIAMS left her home and travelled to her office in
the West Wing of the White House. WILLIAMS’ primary purpose for
travelling to the White House was that she did not have the First
Lady’s schedule for July 21, 1993 and she did not know if any of
the scheduled events would need to be canceled. WILLIAMS arrived
at the White House at approximately 11:00 p.m. at which time she
went to the Press Office and spoke to several individuals there.
She then went to the second floor where she observed that several
of the cleaning people were standing in a hall. WILLIAMS then
went to VINCENT FOSTER’s office where she observed that PATSY
THOMASSON was in the office and was sitting at FOSTER’s desk.
THOMASSON conducted a cursory search of the items on FOSTER'’s
desk which included picking up and looking through some papers
which were located on the desk. THOMASSON stated that she had
hopzd to find a note or something which would give comfort to
LISA FOSTER, VINCENT FOSTER’s widow. WILLIAMS remained in
FOSTER’s office for approximately ten minute. 2nd then WILLIAMS
departed FOSTER’s office. During the time that WILLIAMS was
there she did not see THOMASSON find a note on FOSTER’s desk.
THOMASSON remained in FOSTER’s office after WILLIAMS left.

WILLIAMS advised that she is aware that a note had been
found which was relevant to VINCENT FOSTER’s suicide. WILLIAMS
emphasized that she learned of the notes existence only through
reading the newspapers and she has no other knowledge of the note
that was found.

Investigation on 8/3/93 st Washington, D.C. File# WMFO 175B-WF-187743
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The following message was found to be written on a note
found in VINCENT FOSTER'’S briefcase on July 26, 1993:

I made mistakes from ignorance, inexperience
and overwork
[ I did not knowingly violate any law or standard
of conduct

No one in the White House, to my knowledge,
violated any law or standard of conduct, including
any action in the travel office. There was no intent to benefit
any individual or specific group

The FBI lied in their report to the AG

The press is covering up the illegal benefits they
received from the travel staff

The GOP has lied and misrepresented its
knowledge and role and covered up a prior investigation

The Ushers Office plotted to have excessive

osts incurred, taking advantage of Kaki and HRC

The public will never believe the innocence
of the Clintons and their loyal staff

The WSJ editors lie without consequence

I was not meant for the job or the spotlight
of public life in Washington. Here ruining people
is considered sport.

Investigationon 8/6/93 at Washington, DC File # 175B-WF-187743

by SA SCOTT M. SALTER Date dictated 8/6/93
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UNITED STATES CAPITOL POLICE
IDENTIFICATION SECTION
ROOM 103-B
119 D STREET, N.E.
WASHINGTON, D. C. 20510

PHONE: 202-224-0965

LABCRATORY EXAMINATION RESULTS

t*t*****************t*****ﬂ*{***ﬁ****“**ﬂﬂﬂ***‘*********f*******ﬁ*

CFN: Not Related/USCP OFFENSE: EXAMINATION CONDUCTED FOR THE
PURPOSE OF IDENTTFYING QUEST-

USPP: 30502-93 IONED WRITING APPEARTNG ON A
DOCUMENT .

DATE REC’D: 07-29-93 OOMPL‘D: 07-239-93
REC'D FROM: OFFICER P. J. SIMONELIO / ID SECTION

DOCIMENT EXAMTNATION RESULTS

STATEMENT OF EXAMINER: The examination consisted of studying the
Standard Writings [Rnown) and locating writing
characteristics that appear throughout the
written words and letter characters which are
unique to the writer. Then, the Signature
Document [ Questioned ] were studied to locate
those characteristics that are unique to a
particular writer in the way alphabetical
characters, groups of alphabetical characters,
numerical digits and written words are
campleted. The Questioned and Known documents
are listed as:
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are:

Questioned Document:

1. Handwritten "note" with writing
appearing on a yellow, lined paper
which had been mutilated by tearing
into several pieces. The note had
been re-constructed by investigators
of the United States Park Police. The
note was written with a black in color
ink.

Known Documents:

1. Vincent W. Foster

a. A photostatic copy of a letter
bearing the signature of the person
that is the subject of the
investigation. The signature is
campleted as "Vincent W. Foster".

b. The photostatic copy represents a letter

that was campleted on a standard sheet
of stationery without lines.

EXAMINER'S OONCLISTONS

The conclusion as related to the Questioned and Known writings

The Known Document is a photostatic copy of a handwritten
letter that is of excellent quality. The copied writing
appears without reproduction flaws that would cause this
examiner to question the characteristics as they relate to the
author. The author’s signature appears on the bottam of the
document and is represented as "Vincent W. Foster"

Even though the Questioned Document has been re-constructed,
the writing contains sufficient characteristics of the author
to allow identification.

Both the Known and Questioned Documents were campleted
by the same writer/author and that writer/author is known as

Vincent W. Foster.
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The characteristics used to reach the final conclusion of the
examiner were not marked on either the known or questioned document.
After the examination, which was concucted at the Identification
Division Office of the United States Park Police, the documents were
released to Officer P. J. Simonello. .

_EA S A, Bl

Serdéant larr{yG. Lockhart \
DATE: 7/29/9%

%

HWEX/1762
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 1~ Deedrick
WASHINGTON, D. C. 20535

Date: August 2, 1993
To: SAC, WMFO

FBIFile No. 72-WF=-187908

Lab No. 30730011 D/S UD UJ

Reference: Communication dated July 30, 1993
Your No. 72-WF-187908
Re: UNSUB H

POSSIBLE OBSTRUCTION OF JUSTICE OF
U.S. PARK POLICE INVESTIGATION OF DEATH OF
VINCENT FOSTER, COUNSEL TO THE PRESIDENT,

DOJ;
00: WMFO
Specimens received: Hand delivered by SA Scott M. Salter July 30, 1993
Specimens:
Q1 Twenty-seven pieces of torn paper bearing vrigyinal

handwriting
Also Submitted:

United States Capitol Police Laboratory Report dated
= 7-29-93
Results of examination:
The pieces of paper designated Q1 were reassembled,

photographed, and examined for indentations. No indented
writing was observed on the questioned document.

Enclosure

Page 1 (over)
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A blue wool fiber was found on the surface of the Q1
specimen. This fiber has been mounted on a glass microscope
slide for possible future comparison purposes. It is noted
that the blue wool fiber was not adhering to the surface.

You will be advised separately of the results of the
latent fingerprint examination and the disposition of Q1 and
the Also Submitted material. A glass microscope slide
containing the blue wool fiber is enclosed herewith.

Page 2
30730011 D/S UD UJ
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FE. ..RAL BUREAU OF INVESTI ATION
WASHINGTON, D. C. 20535

8/2/93
NO.

e i oL 72-WF-187908

LATENT CASE NO. L-5024

o, SAC, WMFO

. UNSUB;

POSSIBLE OBSTRUCTION OF JUSTICE OF
U.S. PARK POLICE INVESTIGATION OF DEATH OF
VINCENT FOSTER, COUNSEL TO THE PRESIDENT:

00J
REFERENCE: Specimens received 7/30/93 and telephone call 7/30/93
EXAMINATION REQUESTED BY: WMFO
SPECIMENS: Q1, twenty-eight pieces of torn paper bearing

e

original handwriting
This report confirms and supplements information
furnished telephonically on 7/30/93.
The result(s) of the other requested forensic
examination(s) and the disposition of the specimen(s) will be

furnished in a separate report.

The specimens were examined and one latent palm print of
value was developed on one piece of paper, part of Ql.

No palm prints are available in the main fingerprint
files for STEPHEN R. NEUWIRTH, FBI #876995RA5; BERNARD WILLIAM
NUSSBAUM, FBI #766788RAS5; CLIFFORD SLOAN, FBI #484313TAQ;
CHARLES WILLIAM BURTON or VINCENT FOSTER.

The specimens are enclosed.

Enc. (28)

THIS REPORT IS FURNISHED FOR OFFICIAL USE ONLY
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
WASHINGTON, D. C. 20535 ‘

Datc: August 6, 1993
To: SAC ’ WMFO

FBIFile No. 72=-WF=187908

Lab No. 30802079 D UD

Reference: Communication dated August 2, 1993
Your No. 72-WF-187908

POSSIBLE OBSTRUCTION OF JUSTICE OF

U.S. PARK POLICE INVESTIGATION OF DEATH OF
VINCENT FOSTER, COUNSEL TO THE PRESIDENT,
DOJ;

00: WMFO

Specimens received: Hand delivered by SA Charles K. Dorsey on August 2, 1¢
Specimens:
Q2 Notepad of v=2llow lined paper
Result of exa. " On

The Q2 notebook did not contain indented writing in the
wording of the Q1 note.

Indented writing of unknown value was observed on the top
page of the Q2 notebook.

Q2 is being forwarded to the Assistant Director, Criminal
Investigative Division, for appropriate disposition.

Enclosure (1)
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11:18 am-
11:25 am
11:25 am

11:30 am-
11:55 am

11:55 am

12:00 pm-
1:35 pm

SCHEDULE OF THE PRESIDENT
FOR
TUESDAY, JULY 27, 1993
FINAL

JOG

MEETING
OVAL OFFICE
Staff Contact: Bob Rubin

COMBINED BRIEFINGS
OVAL OFFICE
Staff Contact: Tony Lake

BRIEFING for Conservative Democratic Forum
OVAL OFFICE
Staff Contact: Howard Paster

CONSERVATIVE DEMOCRATIC FORUM
ROOSEVELT ROOM

Staff Contact: Howard Paster

POOL SPRAY at beginning of meeting

BRIEFING for Immigration Policy Announcement
OVAL OFFICE
Staff Contact: Bob Boorstin

THE PRESIDENT proceeds to OEOB 450
IMMIGRATION POLICY ANNOUNCEMENT
OEC'

Rema.... .o Boorstin

Staff Contacts: Bob Boorstin, Tom Epstein
OPEN PRESS

- The President makes opening remarks
- The Vice President makes remarks
THE PRESIDENT proceeds to White House

LUNCH
OVAL OFFICE

FOIA # none (URTS 16310%12pcld: 70105162 Page 62,
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4:50 pm-
$:20 pm

5:20 pm- option
5:35 pm

5:40 pm
6:00 pm-
6:15 pm

6:15 pm-
€6:30 pm

7:00 pm-
1:45 pm

BC AND HRC RON

“o-

SATELLITE FEED to Nationa) . nference of State Legislators
OEOB 459
Suff Contact: Regina Montoya

CLOSED PRESS

4:50 pm- Opening Statement

5:00 pm

5:00 pm Q&A

5:20 pm

OFFICIAL VIDEOTAPING

OEOB 459

Staff Contact: Dave Anderson

CLOSED PRESS

NOTE: The President will make three shor videotapes for the

following organizations' national conventions,

1 Korean War Veterans
2 United Food and Commercial Workers
3 Communications Workers of America

THE PRESIDENT proceeds to White House

MEETING
OVAL OFFICE
Staff Contact: Bob Rubin

MEETING
OVAL OFFICE
Staff Contact: Mack McLarty

MAINSTREAMT ‘0¢ ATIC FORUM
STATE DINING ke .

Staff Contact: Howard Paster
POOL SPRAY at beginning of meeting

WHITE HOUSE

s of 07/26/93 6:09pm
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Memorandum

To : ADIC, WMFO 29D-LR-35063 Date 4/21/94
From : SA William T. Guyton
Subject: Text of Press Conference of 8/10/93 Received from

David Margolis, U.S. Department of Justice, 4/14/94

On April 14, 1994, David Margolis, U.S. Department of
Justice, provided the attached text of a press conference held on
August 10, 1993. The press conference was held by Phillip B.
Heyman, Deputy Attorney General; Robert Langston, Chief, U.S.
Park Police; and Robert Bryant, Special Agent in Charge of the
Washington Metropolitan Field Office of the FBI. The subject of
the press conference was a report on the death of Vincent Foster,
former Deputy Assistant to the President.

Margolis provided this press conference text as a
follow-up to his interview by the FBI concerning his involvement
in the death investigation of Vincent Foster.

1 - SUB 17 (NVMRA) (Attachment)
- SUB 17 (0IC) (Attachment)
1 - Jim Bell (Attachment)

Hp e BE06S S
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+ PRESS CONFERENCE WITH: PHILIF E. HEYMANN, DEPUTY ATTORNEY GENERAL§ FOEERT

' LANGSTON, CHIEF, US FARK FOLICE: ROEEFRT BRYANT, SFECIAL AGENT IN CHAFRGE OF
THE WASHINGTON METROFOLITAN FI1ELD OFFICE, FEI; SUEBJECT: REPORT ON DEATH OF
VINCENT FOSTEF, FORMEF. DEF. ASST. TO THE PRESIDENT, US JUSTICE DEFPARTMENT

F-10-01 pape# 1 TUESDAY, AUGUST 10, 1992
dest=mwh,dcj, fbi,park,crime .
data

TRANSCRIFT EY: FEDERAL NEWS SERVICE
€20 NATIONAL FRESS BUILDING
WASHINGTON, DC 20045

FEDERAL NEWS SERVICE 1S A PRIVATE FIRM AND 1S NOT AFFILIATED WITH
THE FEDERAL GOVEFRNMENT,

CDFYFIGHT 1992 BRY FEDERAL INFORMATION SYSTEMS CORFORATION,
WASHINGTO!, DC 20055, USA. NO FORTION OF THIS TRANSCRIFPT MAY EE
COFIED, SOLD, OF FETRANSMITTED WITHOUT THE WRITTEN AUTHORITY OF
FEDERAL INFORMATION SYSTEMS COFFORATION.

TO RECEIVE STATE, WHITE HOUSE. DEFENSE,. BACKGFROUND AND DTHEF:
ERIEFINGS AND SFEECHES BY WIRE SOON AFTER THEY END, FLEASE CALL
COFTES. FANDELL AT 202-247-1400,

COFYRIGHT IS NOT CLAIMED AS TO ANY FART OF THE OFRIGINAL WOFE
FREFAFED BV A UNITED STATES GOVEFRNMENT OFFICEF OF EMFLOYEE AS A PART
OF THAT FEFRSON'S OFFICIAL DUTIES.

MF:. HEYMANN: Ladies and gentlemen, we are here taday tc announce
the resulte «f the inguiry inta Vince Faster’s death. 1 received an
FBI repzrt thics morning, & Fark Fclice report last Friday just got .
ints my hands or Monday. As veou all know, Fark Folice have been ;
takinp the lead in investigating the cavse of death. The FEI has been
ascsieting in theat investigation and separately investigating the
circumstances surrcunding the finding of the ncte.

The chief of the Fark Folice, Chief Langston, and the special
apent in charge «f the Washington field cffice «f the FRI, Mr. Eryant,
are here tcdayv. They're here tc describe their fxndxngs to you and to
aénswer any questicns you have.

1 have directed that the full text of the note that was found be
made public now. At the very strong urging of the family of Vince
Fester, we are not making available phatoccopies of the note itself,
but kncwing that some of ycu may want to see it so that you can
describe what it lcoks like, Carl Stern will have a ccpy available and
arvene wha wvants to see it is welcome tco see it. We just don't want
to dictritinte it.

laere are in the ncte scme statements, which to be sure that nc
stane was left urturned, we have reierred tc the unite whick the
attorrey gereral asted scme weeks apc toa review any questions abcout
the travel ciffice —- the Office of Prafessicnal Responsibility, and
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the public inteprity section. As tc these assertions in the note, the
Office of Professional Responsibility is locking at the sentence -
dealing with the FEI as part of its brcader inquiry intc the FBI
contacts with the White House in accerdance with the attorney
general’s letter tc Chairman Ercokes promising that we would loock into
the FEI's contacts.

"As tc the remaining asserticns, the Public Integrity Section of
the Criminal Divisicn is lcoking at them as part of its mandate —-
also from the attorney general, alsc in response to Chairman Brooks —
to review all travel cffice matters. Now, there's one that is not a
travel cffice matter, and as tc that one, which I don't even have it
in front of me tc describe it, invclves the ushers. While the
inquiry intc these asserticns is nct totally complete, 1 am tcld that
based cn its interviews tc date, nothing has led the Fublic Integrity
Secticn to suspect any criminal conduct that wculd then have tc be
investigatec. . ‘

I will alsc hand cut cr make available to vou my instructions
last week to the Fublic Integrity Secticn and to the Dffice of
FPrafessicnal Resncncsibility asking them tc lcok inte these matters.

The FEI jcined the Fark Pclice in the initial stages of the
inguiry inta Virce Foster's death because of his status as a federal
aofficial and assacscsination statutes. As it became apparent that this
w&s & suicide, the FRI gracually assumed a secondary rcole ta the Park
Fclice. The bureau reentered the inquiry at cur request tc examine
the harcdling «of the ncte.

AnC withn this, 1 think I should turn you cver to Chief Langston.

Chief™

CHIEF LANGETON: Good afternccn, ladies and gentlemen. The
United States Park Falice has completed its inquiry intc the death of
Vircent Fcster and, &= ycu are aware, that cccurred on the Z0th of
July at Fort Marcy National Park. 1It’s a component of the George
Washirngton Memorial Farkwsy in Fairfax County, Virginia.

MOFRE
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The condition :cf the scene, the medical examiner's findings and the
information gathered clearly indicate that Mr. Foster committed
suicide. Withcut an eye witness, the ccnclusion of suicide is
deducted after a review of the injury, the presence of the weapcon, the
existence of some indicators of a reascn, and the elimination of
murder. Our investigation has found nc evidence of foul play. The
infermaticn gathered from asscciates, relatives and friends provide us
with encugh evidence tc conclude that Mr. Foster’s —- that Mr. Foster
was anxious abcut his woark and he was distressed tc the degree that he
tock his cwn life.

That's thke end of & brief cfficial statement. I°'d like to say to
the press and tc the media that we're nat really equipped in the Park
Fclice tca answer the numbers cof phane calls that came intc Park Pclice
headguarters, and let me apclcpize if we were a little shart or there
was a cdelay getting back to vou. We had prcbably cver a thousand
phcorie calls cver my three lines at my cffice, and it was kind of hard
tc conduct business.

i1'1l be plessed tc answer any questicris at thie time regarding
this death investigaticn.

6] Chief, have ycu ever fcund the perscn wha reparted it to
the park meintenanze man? And dc yau == were yiu able tao trace the
scurce of the gun”

CHIEF LANGSTON: We can conly identify that a white male in a
white van may have beer. the perscn that notified a park maintenance
empicyee &t the Turkey Fun mainternance center, and that. white van was
alsc placed in the parking lot near the time of the incident.

MF. HEYMANN (7): Chief, let's bring special agent in charge —-
(inaudible).

CHIEF LANGSTON: Thank ycu. HEeb?
Q Was the -- the Fairfax poclice, were they notified at all?

CHIEF LANGSTON: The emergency 911 was nctified, and the Fair fax
Courity Folice notified the US Park Pclice of the incident.

6} Were (any 7) pecple there when you got there or anything
like that™

CHIEF LANGSTON: Threre was nc cne there, to my knowledge.

Ecb, you want to male a statement first.
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MR. BRYANT: Laciecs and gentlemen, 1'm Becb Bryant, and 1'm .
special agent in charge of the Washington metropclitan field office of
the FEI, and I want tc make a few brief comments to you.

First, wvhat we have here is a great sad tragedy in our community,
and it's == initially when there is a death ¢f a high government
cfficial that's covered by the assault or the essassination statutes,
the FBRI as a matter of ccurse establishes liaison with the police
agency that has the primary lead, in this case the United States Park
Fclice. We fcallowed this case from the time we were notified until we
were bacsically of the cpinicn, along with Chief Lanpston's staff, that
this was a suicide.

Subsequently, there was an issue raised about a ncte and the
questicn of what the note —— the handling of the note and the

prccessing of the ncte and its turncver ta the United States Farlk
Fclice or law enfarcement.

MOEE
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We were ordered then by the Department of Justice to look intco the
handling of this ncte and to bring that investigation tc the
forefront, and we did that in recent times. And that's the time when
ve re-entered the investigaticn.

1 would just like tc say that during this time the cocperation
between cur two agencies has been outstanding, and I'm sure there are
& lot of questions arcund this, but 1'11 turn it back over to Bobby or

(Crcse talkd

8] (Inauditle due to crass talk) —— ccould yocu tell us what you .
fcund cut about the handling of the note?

MF. ERYANT: The nute was initially discevered con July the ZEth,
1292 at 4:00 p.m. by an aide who was invertarying Mr. Foster's caffice.
The note was reviewved. 14 was teorn up intc several small pieces. It
was put tazl. togsther. And then there was concern by White Hcuse
staff abcut enecutive privilege and about family interests. The note
was subsesiently reviewed by the wife and her attorney -— Mrs. Foster
== &and was then reviewsd by the president for executive privilege
issues. Ancd then after these 30 hcours had passec, the note was turned
Gver to Chief Langston’s pecrle on July the Z7th at 9:15 PeMme

(Crose telin

8 Mr. Bryent, why -- what abcut what the delay?

c (Inauditle due to cross talk) —- whether that was
appracriate handling of the note, because that's —— (aff mike)?

MR. EBRYANT: The harndling «f the note by the White House staff,
certainly, they had interests there as far &s executive privilege and
certainly sencitivities tc the family, and they were reasonable.

B They were --

8] They were reascnable, you said, Mr. Eryant?

0 What did ycu say —-

MF. EFYANT: 1 said they were reascnable.

8] Well, whet's the relaticnship between what he says and he
has & femily? This ic all the povernment husiness.

ME. BEYANT: I'm sarry, you —— what are speaking froa?
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Q I'm reading from the note.

MR. BRYANT: So ==

Q Reading from what —-

MR. RRYANT: —- the =-- the cecntent of the ncte was not examined
by us. The handling of the note by the White House staff and its
subsequent turn-cver to the Fark Police was what we lcoked at.

e Whe first tclcd you thie was a suicide?

MR, BRYANT: Well, I think while we were with the United States
FParhk Fclice, it be-eme reascnably apparent that it was a suicide.

o Sir, cu you have any corcerns abcut the delay in the time
that the White Haouse did turn the ncte aver to you? '

MF:. BEYANT: 1 think that the —— the concerns that they were
werking from were reascrable. We would prebably have liked it to have
been & little sconer, but we understand what was geoing on. 1'd leave
that to EBebby to answer, tac.

6] Hew much scener would you have liked tco have seen —-—
MF. EBFEYANT: I can't answer that questicon because there are

executive privileces and family interests here that are certainly very
etrang interecte.

6] Tzading these ——- these thinge in this ncte ——

6] There's nco quecsticon that this ncote, that this —-

6] —— 1 cuwil't see any family.interests. .

e} Let me finish my guestion. There's nc question that this

ie his ncte, hie handwriting, that you tock it. Did you do forensic
on it? Are there fingerprintis?

MF. LANGSTON: Yes. 1It's —— it's been identified by an expert in
tandwritinz. Alsc, it was identified by the wife, Mre. Foster, as
teing his handwriting.

8. How mary pecple handled itT Are there —— & sense of how —
wae it pacsed back and forth, or just his fingerprints on it?

MF. LAMESTON: It wae handled by a numter of pecple at the White
Houz=. And il was procesced there were nc real discernment of prints
that couldd te icentified.

8] Mr. Fryant, what precisely were the executive privilege

FOIA # none (URTS 16310) Docld: 70105162 Page 71



PRESS CONFERENCE WITH: FHILIF B. HEYMANN, DEFUTY ATTORNEY GENEFRAL; ROEERT
LANGSTON, CHIEF, US FAFY FDLICE; ROEBERT ERYANT, SPECIAL AGENT IN CHARGE OF
THE WASHINGTON METROFOLITAN FIELD OFFICE, FEI; SUEJECT: REPOFT ON DEATH OF
VINCENT FOS1EFR, FORMEF DEF. ASST. TO THE PRESIDENT, US JUSTICE DEFARTMENT
F-10-0C page# 2 TUESDAY, AUGUST 10, 1932

concerns that the White House staff cited tc you from the note? .

MR. BRYANT: I think that when you have at the highest levels of
government, I think any document, they would want tc examine it as to
whether there ic informaticn in there that might be privileged, and I
think that'e what, in fact, cccurred.

e Was there any —=- is there anything in --

MR. EBRYANT: I think —-—

(Te staff ?) Had the note been turned over?

MR, LANGETON: I'm scarry.

MF. ERYANT: Has the note been turned cover?

I think it has, s¢ 1 think that answers ycur guesticn.

MOFE
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Q Yeah, bLt —
c Sc there were no privileged --

MF. ERYANT: Nc.

e Let me ask -—-
& Mr. Bryarnt™
o, et me ask vou this: Were yocu able to determine what tcok

the bulk of the 20 hours? Was It giving it tc the family first?

MR. ERYANT: 1 thint they had — if you will remember == gc back
tc the time here, we had a death, a family traveling back and forth
fron Little Fock, &n attorney invalved, and alsc the president’s
schedule. And there were iesues there that they thcought were
paramcunt & have @& review done, and they were, in fact, dene. And
that's what azccunte for mzet of the 3G haure.

s el Srvent

8] Hdhat's to Dlame, Mr. Bryant? UWhoa at the White House was
exerting thiz thoughkt cf executive privilege in the familyv? Is there
& nane ¢f & persan ycu can give us wha was your ccontact there?

MF.. BFVALT: ‘€lly, I think we warking thrcough Mr. Nussbaum.. .

C Whe was the aide that was examining the —-

MF. ERYANT: I'm really not going to get into that. I don't
think I warmt 4o —

el You already —-
c Mr. Ervant?
6] Why wouldn't you get intc that?

MFE. EFEYANT: Eecause 1 would just prefer not.
¢ tr. Bryarnt -—-

ME. BREYANT: Garv?

8, Mr. Bryant?

Crose t&lb.)
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Q How do you know that the circumstance is that the note was
left in the briefcase torn up? Who discovered the note? How certain
are you that the ncate was torn up by Mr. Foster and left in the
briefcase? And, if sc, hcw do ycu reconcile the fact that he tore up
a suicide note®?

MF. ERYANT: Okay, Gary, firet, the note — the —- I don't ——
whether it'e a suicide note or not, I don’t know. It certainly
comments about what's going on, first. The note was torn up into 27
pieces. It was in a briefcase that was discovered on the 2ZEth.

e Sir, this scunds like &ll this material that he might have
been @cing to discuse —— he had an appaintment, I understand, tc talk
tc the president on Wedrniesday after he died Tuesday. He made this
appaintmert Mondsy night. Thie scunds like thie all the stuff that
they were gaing to chat abcut.

MFE. ERYANT: Well, I don't bknow —-
6. Lo you Lnew for sure —-

c Could yau give us & sense of what yeu think he was talking
abcut when he seencs to allege in this note that the FEI lied ta the
Justice Deporiment™ Have you got —-

ME. EFYANT: I'm not really going to get intc what his state of
mind wac or thic type of thing. The facte are —— what was written
down, ycou have. And it'd just be sheer speculaticn cn my part ar
Chief Langetcr‘c,

(e Qir?

Q Are vou seying the FEI hasn't discussec this with the White
House counsel'’s cffice at all, that you have nct had a conversation
&bcut this particular line in the note, that nc cne at the counsel’s
cffice ==

tF. ERYANT: I think Deputy Attorney General Heymann suggested
that certain espects of this note are under inquiry by professicnal
responsibility, and I think that's what he's referring tc.

6. Do you know why =-
e} (Inaudible.)
8. De yau kricw for sure that there was no cther note left by

Mr. Fuster anywhcre™ Do you know that he did not leave any ncte for
ény meanter <f hiz feanily™

Mr. BREYANT: We've conducted cver 20 interviews tc determine what
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happenecd tc this note, the time schedule, and we've run down numercus
commente anc sugoecsticns of other notes, and we've found them all to
be withcout fact.

(Cross talk.)
c D¢ ycu have any indicaticons that --

8] You taven't really answerecd the questicn about the gun,
where the gun came from, how he got the gun.

CHIEF LANGSTON: We prcbably cught ta —- we cught tc probably
clean up &any cther camments abocut the note befare we mcave on to the
gUun.

o Welly, cerv 1 &gk you just about —-—
c Mr. EBryant”™
8] Cr. that Thursday, twoe daye after, ycu have this gcing

through hie materizle by Bernie Nussbaum with pecgle here sort of
lccking cn, the FEI lccking on, the Park Fclice lccking cn. Da you
have any ccancevrne that Bernie Nussbaum was the guy wha was basically
searching the cffice and you guys were sart of standing arcund?

MORE
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CHIEF LANGSTON: Let me comment on that. We certainly weren't
pleased at the way that was conducted. Our investigators would like
tc have seen that briefcase and wculd like tc have examined the
content ¢f files. It was -- executive privilege was invoked. And we
raised those coancerns with the Justice Department, and those concerns
from the Justice Department were raised with the White Hcouse. And the
White House staff became very compliant, and everything that we had
asked for, they provided tc us fully.

e Do you have any sense, Chief, of why this note wasn't found
in the first cffice search™

CHIEF _ANGSTON: It waes ripped up intc 28 small pieces and
esvicently was —-

& Twent o ~five.

CHIEF LANGETON: Well, there is same controaversy aver that.
(Leughtter.)

8] The FEI can't count?
8] What fimgerprints were found?
8]

8 't oscrry. I'm sarry, you were answering the guestion
abcut why you thinhk it wasn't found.

CHIEF LANGSTON: Well, cbvicusly, the search cf the briefcase was
ione cut of the eight of cur investigators and the agente. Fapers
~were being pulled cut. And it was coverlocked is what was ——

8 ° (You are in the ?7) executive department. Why in the world
~as anvbcdy conducting executive privilege against you?

CHIEF LANGSTON: 1 can't answer that, ma'am.

o] . €ir, what fingerprints did ycu find on the note?
CHIEF LANGSTON: I dcn't believe anything discernible.
MR. : There was one smudged palm print.

CRIEF LANGSTON: One smudged palm print.

0 .Chief Largstar, the fact remains ycu don't know, do ycu,
whe tere the note up and put it 1n the briefcase”

CHIEF LANGSTON: N., we don't, Gary, but we have —- in interviews
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with the wife, she encouraged her husband tc write down & list of wvhat.
wvas bothering him. And she believes that that may have cccurred a
week to & week and a half pricr to when he was fcund at Ft. Marcy.

Scy it cculd have beer. anytime between a week and a half and the time
that —

8! There's nc question that he wrote it, I understand that.
CHIEF LANGSTON: VYecs.

el But there ie a questicn that scmebody on the White House
staff might have discovered the ncte elsewhere and torn it up and put
it there?

CHIEF LANGSTON: That would be speculaticn. 1 could not comment
cn that.

6] Ceritlenen, the note refers tc bath the presidernt and Mrs.
Clinton. T[id &nybody interview the president or Mrs. Clinton as part
af this investigaticn?

CHIEF LANGESTON: Nat from the Park pclice, nc.

MF. EFYANT: We dic nct.

6] Wiy nct™ The president was cne of the last to talk to him,
had a meeting with him the day fcllawing the suicide ——

MR. BEYANT: 1 think what we were trying tc do here first was
trying tc fird cut if there was a viclaticon, if he'd beer harmed, ycu
know, &ssaulied cr assassinated or whatever. We concluded nca. The
sezond part of cur inquiry wae the ncte, and we didn't ccnsider the
president cr Mre. Clinton to be relevant witnesses to that.

8] Why™

MR. BREYANT: BEecause in ocur investigative view, they were nct.

@ ° Did anycne cn the White House staff talk to ycu about that?
DPid they -- did you apprecach anycne at the White Hocuse staff abcut
interviewing the president or the first lady? Did they attempt to
giscaurage you in any way?

MF. BREYANT: No.

e Suy, you never talked tco anycne on the White House staff at

MF. EFYALT: We talled to many members of the White House staff
firet aboul Lhe notc and the handling of the ncte. é&s far as the
interviewing the president, nc, we did nct because we did not consider
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them tc be relevant. .
o Why was & lccse end nct tied up? 1 mean, if you want to

make sure it's thorough and you know this questicn is geing to come —

M. BRYANT: 1 suggest tc ycu that it's a very thorough
investigaticn.

e ls there any indication that Mr. Foster had in the past
-been treated fcr depression or had ever talked about taking his own
life?

CHIEF LANGSTON: Nc. He had been encouraged tc see several
doctors, ard I think he had a dacter in Arkansas whe was prescribing
tce him some medication. That deactor was, I think, just a regular
general praztiticner who had prescribed scme medication.

(6] What kind of medicaticn?

CHIEF LANGSSTON: He may have taken cne dose of that prior —-
maybe & dey or two pricr to, but the medical examiner found no traces
of any drugs in his systen. :

o What medicaticon was that?

CHIEF LANGETON: I'd have ta == I don't have that con the tip of
ny tongue. 1°C have 1o provide that.

c Weo it an anti-depressant®

CHIEF LANGSTON: 1 believe that it was, yes.

e bére we gaing to gel the autopsy repart?

6] Was that the first time he had been prescribed an anti-
depreszant? Was that the first time in his li fe he had been
prescribed an anti-depressant?

CHIEF LANGETON: 1 have not == I dan't have that infcrmation.

ey Was the doctor interviewed?

CHIEF LANGETON: I believe sc.

C Dic the Juctor say why he would mail an anti-depressant to
sonvbody when aces!l pecple would provide a full psychiatric workup
before you tale then”

CHICT L/ANGETON: 1 believe that Mr. Foster had gone through a
recent medical fram tlhat doctor and had beern under his care.
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(o] A recent psychiatric workup?

CHIEF LANGSTQN: Noc. 1 think just a recent medical examination.

MORE
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e Was it Frozac or was it ——

CHIEF LANGSTON: It was not Prozac, but I cén't recall the name
of the drug. 1t started with a "Ty" is the only thing 1 can recall.

(] Chief, you said that Mr. Foster's wife had urged him tc
write down what was on his mind. I know there are sensitive family
concerns herc,.but what can you tell us about what she suggested to
him that he dc with this after he write it down?

CHIEF LANSSTON: Oh, I think she Just wanted him tc vent. 1
can't speculate cn why ehe ashed him to write it down, but --

6] She Cidn't tell you that she €aid write it down and tale it
to the precicent or write it down and bring it hame and talk to me
abcut it?

CHIEF LANISTCH: MNu. 1 wae nct the investigator, sa 1 wasn't
interviewing her, and I didn't see that in the investigaticn.

8] (Off mike) —— sure that this was definitely a suicide, why
dic the FEI becin to work arcund and see if this was something else?

CHIET LANGSTON: The FEI wae in it because of the public official
aspect of it, the poesitle hamicide —-

e} I kricw that, but why was the FEI laaking at this tc see if
he hac been ascaulted if you wWere sc sure it was & suicide? 2ot

CHIEF LANGETON: Every indicaticn led tc that pocint on the scene.
e Off mike) -- FEI man answer that, will you?
CHIEF LANGSTON: Yes, ma’am.

MR. BRYANT: 1I'd be delighted tco answer that question. Any time
there is an assault or a ceath uncer suspiciocus circumstances cof an
cfficial covered by the assassinaticn or assault of a federal officer
statute, we immediately put agents with the primary or lead agency, in
thic cace Urnited States Fark FPclice, to determine the circumstances.
As we becane ccnvinced that it was, in fact, a suicide, we
subsequenrtly started to withdraw, and then the issue with the note and
the 30-houwr issue, and then whern we were ardered back in by the
Departmert <f Jucstice to examine the circumstances of the turncver cf
the ncle. Anc that’e the chronclcgy ==

e] Uhat daec the autopsy show?
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CHIEF LANZSTON: The aulopsy showed that he was free of any
‘disease, that he had rnc drugs in his system, and that he died from a -
single gunshot wound that entered throuph the mcuth and upward intc

the breain.

6] Can ycu tell us anything abcut the crigin of the gun, or
have you traced the gun™

CHIEF LANGSTON: The gun has a serial number on it, and if you're
familiar with a Cclt weapon, there are normally twc numbers on each
Cclt weapon. One is called the serial number and one is called the
butt number. There was scme confusion that there may be two guns on
the scerie. I'C like tc put that tc rest. There is cne gun on the
scene. There's nct & matched pair that we kriow of. A phctograph of
that gun wis sent tu the family in Arkansas to see if that was part of
the father's ccllecticn. Evidently the father had died and had a gun -
ccllecticn. It was & 1912 Army Colt speciai. It was not traceable.
It vas nct regictered. It was not registered here in the District of
Columbia, nor was it repistered in Arkansas. The gun was similar to
that in his father®s collecticon. It was identified by a sister wha
locked &t the photcaraph and said that is similar to the weapcn that
was in her father's ccllecticn. There were scme crnate swirls cn the
handle of the Calt. She identified that that was the same. And —-
but nowhere dies that serial number came back ta any cne that we can
rYreccgnisi:.

6] Car your tell us, did he have the qun in the White House or
dic he @2 scmcpluce else to pick up the gun~

CRIEF L&NTSTO. We cannct trace that.

o] Cen yuu tell uve about the time pericd —-

8] Can you tell us about == can we finish with the gun?

6] Okaye.

D Can you tell ue whether or naet —— in other words, was it

believed that he had that gun? Doec the family think that that gun
had beer in Vince Foster's possession?

CHIEZE LAREETC!:. Yes.

c And what fan you tell us about the time pericd —— there was
& pericd of four «r five houre when he left the White House and when
he was Lelieved Lo have committed suicide. What do you know about
that time pericz™

CHICT LANGTZTON: Wi know that he had a full meal, and we carnat
identif; vhcre that was, and that'’s strictly because the medical
€xaminer caic that he had & full aeal. We cannct, frum the time he
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left the White House, cannct account for the time. The bcdy was =
Ciscovered at 1B00 hours, which is €:00 p.m. It may have been there
for an hour tc twe hours.

MORE
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8] Chief, you've nct been able tc recover the bullet?

CHIEF LANGSTON: The bullet has not been recoverec.
(Crcoes talk.)
CHIEF LANGETON: I'm sarry?

8] wha was the last perscn to see him alive that you
interviewed”

CHIEF LANGETIN: 1 carnct tell you that. It is in the interview
stetements., I'm nizt sure wha thet is. ' :

2

> o

a

&c it & White House official or his family?

!
>

C Hee ther .. anylhing remcrlable about the last known
cconversaticn with M. Foster that stands cut in terms of hie suicide?

CHIED LALISSTON: I can't answer that.

CHIEFT LASZETON: I dun't know. That's == no kncwledge of it.

Vi ke receiving anti-depressant druge? And what’s the
name &f thz duezlor whio cent them to him®

CHIET LANSETIN: I will preavide that tco you latef, but I dan't
have it Wittt e hipht roowe

o Chie?, can you cshed -=- cr Mr. Eryant —— any light at all on
this line abtout the usher’'s office and the name Cocky (sp) and HRC?

CHIEF LANGSTON: Nc, I can't.

e Can you @give ue any idea what that means? The line ic:
"The usher's office plotted to have excessive costs incurred taking
advantage cof Cocky (ep) and HRC."

MR. BREYANT: I don't know.

CHIEF LANGZTON: 1 btelieve Cachky (sp) is samebody in the White
House and HRC ic Hillary Fodham Clinton, I believe. Thai's what they

scecul ate.

o I'a scrry, that's what wha speculates?
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CHIEF LANGSTON: That was just — that was given to me by one of.
-my investigatcre that they thought that's what that meant.

8} Sir, in the ccllecticn of all the interviews, was there a
peneral sense that he was very depressed?

CHIEF LANGSTON: Oh, yes, very much sc¢ — from the family, from
friends, from hic wtiting, from the doctcr —- that he had been going.
thraugh same tuugh times accepting same of the pratlems that had
occurred there. Aand I think you can see in the note that certain
situations liad cccurred that he was directly respcnsible for.

Q Well did he sey to friends that he wae having a difficult
time?

CHIE® LANGETON: I don't know if he did ar nct. 1 think his wife
acknowliedped the fact that he was really down. As & matter of fact,
they had callec the cffice to see haw he was doing. And 1 think the
friende pretty well ackrniowledged that he had been acting a little
dcwri. :

6 Ay indicetion when the note wae writtern™
e Dic the, indicate how leng —-
CHIEF LANGSTON: Yee, ma'am?™ I'm sarry”

8] Did tle, indicate how leng he had been down, how long
they'c been ncticing this?

CHIEF LANGSTDN: 1 think prcbebly it had tc extend back over a -
wveek or twc. .

a Did ycu fipure cut when this note was written, cother than
Mre. Faster'e suggestion that she tcld him to write down what was
bethering hin®

CHIEF LANGSTON: No. She said that he had sugpested that about a
week and a kalf prior to the death. It could have been written any
time in there.

8] When he leaves the White House, does he log his car out?
Did you find the laogoing? 1Is that the person wha might have last seen
him™ How did e get his car cut of the parking because they usually
leg thea in very carefully. =

CHIEF [ ANGETON: I'm cure that'se part of the investigaticon, but I
cannct te'' o,

o Well let'e cone baclk to thie last perscn for a minute, if
we could, bLe.ause thet is strange. In thie kind of investigaticn I
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would think you would want to know somebody who saw this man directly

before death. Do you have any witnesses who saw him outside of the ;.
White House after 1:557

CHIEF LANGSTON: Nc.
o] Where dces the invecstigaticon go from here?

MORE
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8] Let me just finish. Cculd I =- I have one more thought on

that, ma'an?
Have ycu interviewed his secretary? Did she see him?
CHIEF LANGETON: VYes.

8] Have: you == you don't know that, for example, Mr. Nussbaum
was the lest person? Do your investigators know, Chief —-

CHIEF LANCETON: Yes, they doc. Noy, I doen®t know. My
investigators do Lncw.

6] (Ireuditle) —— very quickly sc we can find that cut? That

seems & little kit crucial, because there are supgecticns that a very

senicr peresdi €aw him right tefoare he left. And sc naturally w& want
t

to lay thal te
CHIET LANGETON: Suwre.
e, Li? you exemine hic phane —-
CHIEF LANIGTIN: We'll get teck on that.
6] Did you exanine hiz phine logs?
CHIET LATTZTON: I'm swrry. Ga ahead.
e iU Jdueszs Lthe lilestigaticn go from here?

CHIED LANCTTON: The Farl: Folice has concluded its investigaticon
into the deaty: inguiiy of Mi. Fester.

18, What abocut the FERIT

MFE. ZFEYANT: And we've concluded cur investigation &s tco the
haacling of the note.

o Goeitlener, there's a lat of sericus statements here. Aside
fram the —- you said you would fcllow up on the FRI line in the
Juetice Dopartment. Will the rest of this be lcocked inte? A man did,
apparertly, pive hice life because «f these concerns. You're saying
it's aver. [oee that wean all these thinge about the travel office
anct sc on wil! not be loched intc™

M. PRYANT: 1 think soame of those inquiries are cnacing.
Certainly the travel cffice anZ the issues abcut the FEI -- scame cf
thase are rnpcirng.
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e What abcout his telephone logs? .
Q Dicd you == have you kept a copy of Heymann's letter?
8] Did you all examine his telephone calls?

MFR. EBRYANT: Yes, we did.

8] Yuu €id?. And did that lead ycu =- did that tell you what
cfficials in povernment he had been talking with that might have
contrituted tu Lic dicstress?

MR. BRYANT: UWell, we asked for 2-1/2 weeks pricr tc his death of
telephcarc lcgs. We did receive that.

-

Q kl.at were the aain offices he dealt with during that time?
M. BEVARNT: I dun’t have that information with me. I'm soOrry.

e Arc o you piag to make that public, those cffices, that
phone leoc™ i

MES EENAMT: Tt ﬁart ¢f cur investigaticr. I doubt it will be
mace public, aa'’am.

o Chief —-

MFE. STEFN: Let's just teake & couple mare questicns, and they've
pct to get Lezl to wark.

e is there any indicaticn of why he chose the place —--
8] what abaut the phone lags?™ Will you —-
o) == he chose tu shoot himsel f?

CHIEF LAMNGETON: Nz, ma'am.

o Wae there anything that happened on that date that
indicates -- that nay have sparked this? Is there --

CHIEF LANGETON: Nct tco cur knowledge, no.
e Chief, is there --
MR. STEFRN: Safire?

a Mr. Eryent, the line that saye the usher's cffice plcatted

tc have esceczive costs incurred, might that tave been a federal
crime™ And would the FEI lcochk inta that?
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MF. STEFRN: FRill, ycu came in late. We did distribute a letter .
from the deputy attorney general that indicates how those matters will

be pursued.
(Crcoce talk.)
0o You didn't cdistribute it over here.
MR. STERN: Okay.
c Well, what are these —-
ME. STERN: 1'11 make —— Sarah, will you please?
8] {Triauditle.d

“E . STOFR We'ld ke stue that he —— 1 thought it was passed
Bt ey sans e ditic, il westi®t, we'll get you copies. Letl me Juet
¢y wae last thing., Thove are same ¢! you who cbvicuely would like to
et & pholicuey ©f the original —— of the ncte in ite criginal form.
{ you wendt Lo cone to wy office after this sessicn, 1'11 be happy to
tLeow it to you, but we Z2:id want to respect the family's wishes. Eut
if you wish {2 cee i1 in terms cf where there ave scratch-cuts,
irnterlinecticaz, scribbles, anything like that, 1 do have one
phctacopy. Al if you want to come ta my cffice —

99
-
- r
-t

(a]

m = m

e €= e can't get a copy”

MF. STTRN: oo  Eut if you'd care toc come to coffice tc lock at
Yy

- e

e Sur--.

ME. S1ESN: 1 understand ycur journalistic need to describe the
note to your readsvs or to your viewers. :

6] Fer these of us who den't usually cover Justice, could you
tel!l us vhere your coffice is? (Laughter.)

tF. STERN: Juet passed the men's rocm.

(Crass taite)

MF. STEFRN: Thank you. Thanks a lot.

c it & minute, sir!

(e From which affice are we getting the repcrt™

MEL ETERN:  The repovt ==
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Q When is it being released™

MR. STEFN: As scon as the FOIA section processes the report,
it'l]l be available tc ycu. That has already started before this
meeting even tcck place.

8] Do you have to file a request or is it going to be released
tu everybody at once?

FE. STERN: The normul practice of the FOIA secticn is to call
the peiple who have reguested it and let then know that it's available
and tco asi then whether they woulcd like it mailed or wcould they like
to pick it up. (Laughter.)

8] Wha do we tell —-—
MFE. ETCREN:  If you'll send an FOIA to Fhilip Heymann, the deputy
attorney general, or to me, we'll make sure that it gets up to that

sectlicne.

o Thiz guestion is to both of these wentlemen here. Yeu say
this man w.x in yreat deprecssion and he'd been dissaticsfied with the
acvernment.

MORE
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Therefore we certainly need to know what departments and what agencies
of government he talhked with recently, and that would be in the
telephcne icg, and you're not gaing to make that public?

MF.. STERN: Sarah, if ycu put in & Freedom of Information Act
request, we'll make sure that it's handled.

8} (0ff mike) —— Freedom of Informaticn Act —- (off mike). I
want to know what —-

M®. STEREN: OhLay, Sarah.

8] == (uff mike) == cof things we should know now. Are you
going to give it to ue or are you not?

MF. STEFN. Sorah, 1 dor’t think we have that available at this
2
==lat thicacints
C Well, why dan't you?
ME. ETCRN: You want come special cervicing? 1s that it? You're
e Gttt o walit and 2o it the nurmal way, through & Freedom of
e ol &y

Ve £ S i s
e TGl Giein-g T t!\‘« L SRS D

c =1 gediag Tl we st s that.
i SRR hanl you very muche.
END
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